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 בחירת יו"ר ומזכיר האסיפה.   . 1

 
לפתוח   ד"ר מוטי דלג'ו:  מתכבד  אני  לכולם,  אסיפת  שלום  את 

כאן  לכם  יש  אנחנו   המורשים.  היום,  סדר  נעבור    את 

 לסעיף הראשון: בחירת יו"ר. אני מבקש הצעות.  

הכי   אורן כהן:  זה  סער,  רפי  העיר,  ראש  את  מציע  אני  כן, 

 טבעי.  

מעלה   ד"ר מוטי דלג'ו:  אני  הצעות,  עוד  אין  אם  חברים,  אוקי  אוקי. 

רפי סער,   של ראש העיר,  ליו"ר  להצבעה את בחירתו 

להוריד  אפשר  ידו.  את  שירים  בעד?  מי  .  האסיפה. 

  .  נגד? אין. נמנעים? אין

 הוחלט לאשר את מינוי מר רפי סער לתפקיד יו"ר האסיפה    החלטה: 

 

 

וזכות להרים   ועד ממונה, אין לך סמכות  כל הכבוד שאתה חבר  מר קעטבי, עם 

זה   בסדר,  זה  אז  אח"כ.  התעמלות  ידיים.  ולהוריד 

אסיפ  חברי  לנו  רק  יש  הקובעים.  הם  המורשים,  ת 

אי  את  ברשותכם  האסיפה,  כאן  מזכיר  סליחה,  שור, 

זה   אם  המשפטית,  היועצת  את  מציע  אני  ברשותכם, 

לני   של  שמה  את  להצבעה  מעלה  אני  עליכם.  מקובל 

נגד?   ידו. אפשר להוריד.  צבעוני. מי בעד? שירים את 

 אין. נמנעים? פה אחד. אוקי. יפה. 

 

   מזכיר האסיפה. מינוי עו"ד לני צבעוני לתפקיד  ר את  הוחלט לאש   החלטה: 

 

 . 2.7.20מיום    1אישור פרוטוקול מס'   . 2
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את   ד"ר מוטי דלג'ו:  קיבלתם  היום.  סדר  אישור  את  לנו  יש 

לא   שבכלל  לי  נדמה  מזמן.  כבר  הפרוטוקולים 

את   מאשרת  הכללית  שהאסיפה  דבר  כזה  מקובל 

זאת  בכל  אבל  הכללית,  האסיפה  של    הפרוטוקול 

גסה   טעות  איזו  יש  אם  כי  זה,  את  הנהגנו  אנחנו 

כאילו  שאח  זאת,  ובכל  זה  את  העלה  החברים  ד 

התייחסנו,   לא  הפרוטוקול  את  שהכנו  כאלה  אנחנו 

אני   אז  דבר,  כזה  היה  לא  אבל  ההזדמנות,  זו  אז 

בעד?   מי  הפרוטוקול,  אישור  את  ההצבעה  את  מעלה 

אוש  אין.  נמנעים?  אין.  נגד?  להוריד.  אפשר  ר  יפה, 

 פה אחד. 

 . 2.7.20יום  מ   1לאשר את פרוטוקול מס'  הוחלט    החלטה: 

 

 בחירת ועדת ביקורת )תוספת לסדר היום( 

   

לי   ד"ר מוטי דלג'ו:  תעביר  תרצה  ואם  לך,  מעביר  אני  רפי,  עכשיו 

ברשותכם,  חזרה.   היום,  סדר  עם  שנתחיל  לפני  יפה, 

נשכח,   הוא  מה  שמשום  סעיף  מבקשים,  אנחנו 

היום  לסדר  ביקורת.  להוסיף  וועדת  בחירת  זה   ,

אחר  נושא  היה  שאם  בפורום  האמת,  היה  לא  שזה   ,

הזה   והפורום  מאחר  זה.  את  דוחים  היינו  הזה, 

חשיבות   וישנה  רחוקות,  יחסית  לעיתים  מתכנס 

אני   אז  לעבוד,  ותתחיל  תוקם  הביקורת  שוועדת 

לסדר   הנושא  את  להוסיף  שלכם  האישור  את  מבקש 

   היום. מי בעד שירים את ידו? 
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 רגע, רגע, סליחה.   עו"ד עדי לוי סקופ: 

גם   דלג'ו:   ד"ר מוטי  השם,  את  גם  להגיד  אפשר,  אם  גבירתי.  בבקשה 

 לצורך ההקלטה.  

סקופ,   עו"ד עדי לוי סקופ:  לוי  עדי  עו"ד  אגיד.  אני  בעיה,  או  אין  חברי 

חברות וועדת ביקורת יכולים להיות גם לא מאסיפת  

 .  המורשים 

 ניה.  רגע, ש  ד"ר מוטי דלג'ו: 

 מהקוורום הזה?   עו"ד עדי לוי סקופ: 

להיות   "ר מוטי דלג'ו: ד  יכולים  לא  ביקורת  וועדת  חברי  אסביר. 

הוועד   מחברי  לא  ובטח  בטח  הזה,  מהפורום 

 הממונה, זה אחד.  

 אוקי.   עו"ד עדי לוי סקופ: 

מהסיבה   ד"ר מוטי דלג'ו:  הזה,  מהפורום  להיות  יכולים  לא  הם 

יש  שבגללה  הס   המקורית,  ניגודי  יטואצי את  של  ה 

ה  בתקנון  אנחנו  לכם  עניינים.  שאמרנו  כפי  חדש, 

האגודה   מועצת  את  להקים  מציעים  בעבר, 

מאסיפת  ל  ש והמשמעות   חבר  שכל  האגודה  מועצת 

בוחר   גם    3המורשים,  אפשר  בין  5או    4אנשים,   ,3  

הם  5-ל  הבחירות.  לפני  בדיוק  קובעים  מה  תלוי   ,

כ  של  חבורה  ה חברי   61-יהיו  בעצם  ההו ם.  א,  פורום 

הביקורת  וועדת  חברי  את  גם  הפורום    יבחר  מתוך 

כבר   זה  כי  הוועדות,  כל  ואת  המנהל  הוועד  את  וגם 

 פורום גדול.  

 אני.   עו"ד עדי לוי סקופ: 

אנחנו   ד"ר מוטי דלג'ו:  שאמרתי  כמו  כאן,  הנוכחי  הזה  במקרה 

מבקשים   אסיפת המורשים שאנחנו  חברי  לכל  שלחנו 

הסיטואצ  יה בגלל  שזה  א יה  פחות  ואולי  יה  יותר  ו 
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מה   מטעם  אחד  בעירייה  במדויק  שנקרא 

 האופוזיציה.  

אז  עו"ד עדי לוי סקופ:  היום,  סדר  על  נושא  היה  לא  זה  אבל    לא   כן, 

 נערכנו להיום.  

 אבל לפני שניה.  ד"ר מוטי דלג'ו: 

וביקש   רפי סער:  מוטי  בא  בעיקרון,  למוטי.  אעזור  אני  שניה, 

כנוש  זה  את  הי להעלות  לסדר  אפשר  א  גם  ום, 

 להתנגד ולהעביר לפעם הבאה.  

 אין שום בעיה.   ר מוטי דלג'ו: ד" 

חברים בוועדת הביקורת שאינם חברי    3צריך למנות   רפי סער: 

חברים   הממונה,  הוועד  חברי  ואינם  האסיפה 

חברי  ששני  ההרכב  לפי  לקואליציה    ם חיצוניים, 

 וחבר אחד לאופוזיציה. נכון, זה סך כל ההרכב.  

זה  דלג'ו: ד"ר מוטי   את  להעלות  מבקשים  אנחנו  לכן  לסדר    תראי, 

שום   אין  האסיפה,  יו"ר  גם  שאמר  כמו  אבל  היום 

כאילו   טבעי,  באופן  אבל  שלא,  להגיד  אפשר  בעיה, 

מעוניין   לא  הוועד  דווקא  רגילים,  בתנאים  לכאורה 

שיהיה לו וועדת ביקורת. אנחנו דווקא חושבים שזה  

 ק.  פעל ותבדו ת, שהיא ת חשוב שתהיה וועדת ביקור 

 .  וט להחליט על המנגנון היום אז אפשר פש  עו"ד עדי לוי סקופ: 

 איך? בבקשה, לא שומעים.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

שאנחנו   עו"ד עדי לוי סקופ:  המנגנון,  על  להחליט  שאפשר  אומרת  אני 

 באמת מחליטים שיהיו ככה וככה אנשים מטעם זה.  

 נכון, כן, אוקי.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 בהמשך.    ואז יהיה בהמשך המינוי עצמו יהיה  פ: לוי סקו   עו"ד עדי 

נוכל   ד"ר מוטי דלג'ו:  היום,  סדר  על  יהיה  כשהנושא  סליחה,  לא, 

 לדון במה שאת אומרת.  
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 .  100% עו"ד עדי לוי סקופ: 

 -השאלה אם אתם  ד"ר מוטי דלג'ו: 

לדון   יעל סער:  אולי  באמת  עוד  שאפשר  אומרת  אני  אז 

מ  והנוש במנגנון, אבל  המינ אחר  על  א של  לא  עצמו  וי 

הפרסו  עצם  היום,  אני  סדר  אז  המינוי,  נלית, 

 מעדיפה שזה לא ייקבע היום.  

היום,   ד"ר מוטי דלג'ו:  לסדר  נושא  שניה, תראו, כשמבקשים להעלות 

לא מתחיל הדיון על הנושא. כשמעלים אותו על סדר  

באמת   ואז  הדיון  מתחיל  אז  אותו,  ומאשרים  היום 

או  שאת  נראה  מה  אז מרת  להעלות    הגיוני  אפשר 

הראשוני,   בשלב  יהיה  אותו.  שזה  מאשרים  על  האם 

סדר היום או לא. אוקי? אני מעלה להצבעה. מי בעד  

נגד? אין. נמנעים?   שירים את ידו, אפשר להוריד. מי 

כך. מאחר   נעשה  יודעים, אנחנו  אין. אושר. אז אתם 

כב  והתחלנו  היום  בסדר  מופיע  לא  הזה  ר  והנושא 

נ בר, אז  לד   תחיל לדון בו. אנחנו 

   פת נושא בחירת ועדת ביקורת לסדר היום. הוס הוחלט לאשר    החלטה: 

 

 בחירת ועדת ביקורת.  . 3

 

ביקשנו   ד"ר מוטי דלג'ו:  אנחנו  ביקורת.  וועדת  בחירת  הוא  הנושא 

אנחנו  מ  מועמדים.  להציע  המורשים  אסיפת  חברי 

אי  יודע  לא  אני  האופוזיציה,  שנקרא,  מה  ך  קיבלנו 

ל  קיבלנ לקרוא  אילנה  זה,  בשם  חברה    מן ב שריי ו 

רז  לה  טוב  שיש  יותר  הרבה  מכירים  שכולכם  ומה 

מועמדים   קיבלנו  לא  הזאת,  החברה  למעט  ממני. 
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 אחרים.  

של   רפי סער:  התייעצות  נעשה  שמות.  שני  עוד  נעביר  אנחנו 

 הקואליציה ואנחנו נעביר שני שמות בהתאם.  

 אנחנו נביא.   עו"ד עדי לוי סקופ: 

עלי  דלג'ו:   ד"ר מוטי  מקובל  זה  אם  רפי,  פה  גם  שהציע  כם,  מה 

שני   ולגבי  החברה  את  לאשר  יכולים  אנחנו  סליחה, 

השמות   את  נקבל  אנחנו  האחרים,  המועמדים 

אסיפת   חברי  לב,  שימו  דעת,  על  יהיה  שזה  בהמשך 

שזה  המורשים  לכם  ברור  שלנו,  העניין  שלצורך   ,

בעיר  עליכם,  הקואליציה  מקובל  זה  אם  אז  ייה. 

   חנו יכולים. אנ 

 במכה אחת.    3  ני מציע את כל א  רפי סער: 

 איך?   ד"ר מוטי דלג'ו: 

ה  רפי סער:  כל  במכה    3-את  השלושה  כל  את  אחת.  במכה 

 אחת.  

המורשים   ד"ר מוטי דלג'ו:  שאסיפת  היא  היחידה  תתכנס  הבעיה 

 יחסית עוד הרבה זמן פעם נוספת.  

בדו  עו"ד יוסי סדבון:  זה  את  לעשות  אפשרות  לנו  אלקטרוני?  יש  אר 

 ר אלקטרוני.  אישור בדוא 

 בוודאות שאפשר.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

אז בוא נעשה את זה ככה. תעבירו את הקו"ח של כל   עו"ד יוסי סדבון: 

 המועמדים ואנחנו נאשר.  

 אוקי.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 שכל השלושה יהיו ביחד.   דובר: 

אנח  ד"ר מוטי דלג'ו:  נעש אז  דיון שהתק נו  ונמצא  ה סיכום. לאחר  יים 

הקואלי  העבירה  שעדיין  לא  החברים,  ציה  שמות  את 

שמות   את  תעביר  שהקואליציה  שלאחר  הוחלט 
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של   אישור  יתקיים  תתקיים,  החברים    3החברים, 

שאתם   חשיבות  ישנה  הביקורת.  וועדת  כחברי 

הצעות,   אין  אם  אני,  קובעים.  אנחנו  ולא  קובעים 

מעל  אני  ידו הערות,  את  שירים  בעד  מי  להצבעה.  ,  ה 

אין  נגד?  להוריד.  פה  אפשר  אושר  אין.  נמנעים?   .

 אחד.  

 

שמות  הוחלט    החלטה:  תעביר  בוועדת    2שהקואליציה  כחברים  מועמדים 

.   3הביקורת ואישור    המועמדים יעשה לאחר מכן

 

 דו"ח יו"ר הוועד הממונה וסקירה על פעילות האגודה.   . 4

 

עו אנחנ  ד"ר מוטי דלג'ו:  הוו ו  של  לדו"ח  ברשותכם  הממונה  ברים  עד 

פעו  על  האגודה.  וסקירה  השתדלתי  לות  אני  תראו, 

רב  חומר  יחסית  לכם  בפורום    , להעביר  שדווקא  כדי 

יותר   אלא  לדבר,  נצטרך  חבריי  ולא  אני  לא  הזה, 

נושאים   כמה  יש  בגדול,  לכם.  ולהקשיב  לשמוע 

שהוא   המרכזי  הנושא  היום.  סדר  על  שהם  חשובים 

עו  ד גם  שינויים  גם  יעשה  שינויים,  רסטיים  שה 

ז  האגודה,  האגודה  בתקנון  לתקנון  השינויים  ה 

תקנון   טיוטת  הכנו  אנחנו  קודם.  ציינתי  מהם  שאחד 

עבר   כבר  הזה  התקנון  הרשם.  למשרד  שהועברה 

להגיד   יכול  גם  אני  לי,  יורשה  ואם  בדיקה ראשונית, 

זה   כי  מחמאות,  מאוד  הרבה  זה  על  קיבלנו  לכם, 

שה ורה  צ ב פותר   מה  זה  גם,  מכובדת  חשוב,  מאוד  יה 

נ  של  הסוגיה  מובנה.  את  עניינים  והמשמעות  יגוד 
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ויקבל את מרבית ההחלטות, למעט   שהפורום שיישב 

יהיה   לא  ותמיכות,  מאזן  תקציב,  אישור  של  נושא 

האגודה   מועצת  תהיה  אלא  המורשים,  אסיפת  יותר 

אתכם   שבחרו  הנבחרים  תהיו  בעצם  אתם  שני  ומצד 

ה  הבחירה, חברים.  כלל  של  בנושא  גם  אנחנו    אז 

שינוי   שם  את  ו עושים  לקבל  רוצים  גם  אנחנו 

בשונה   הבחירה  זכות  שבעצם  הרשם,  של  האישור 

מגיל   יהיה  הוא  האגודות,  ממרבית  ומעלה    17כמעט 

הפנים   משרד  של  התושבים  מרשם  בפנקס  ולהכיר 

לאגודה.   הבוחרים  כפנקס  המוניציפליות  לבחירות 

בצ  לנו  נותן  את  זה  יפה  די  משום ורה    הדמוקרטיה, 

שהציבור   את  שברגע  העיר,  בוחר  מועצת  חברי 

בגדול,   פרסום  ייצא  כן,  לפני  חודשיים  כחודש, 

שהם   האגודה  חברי  לכלל  תושבי,  לכלל  שמודיע 

העיר   מועצת  חברי  לידיעתכם,  סבא,  כפר  תושבי 

כן,   שייבחרו הם גם חברי אסיפת המורשים, סליחה, 

המורשים   אסיפת  אגודה  חברי  המים,  מפעל  של 

ח  יש  שיתופית  מזה  חוץ  בע"מ.  עוד  קלאית  כמובן 

של   לסמכויות  שמתייחסים  סעיפים  מאוד  הרבה 

של   לנושא  בת  חברת  להקים  שלה  ליכולת  האגודה, 

שהנושא   כמובן  כמובן,  נוספים.  שינויים  וכן  נדל"ן 

לעיונכם.   יועבר  לאישורכם,  שיובא  בטרם  הזה 

אחרי  אנחנו   ורק  הערות,  טוב  נשמע  תכירו  שאתם 

הנו  י את  זה  בפני שא,  המורשים    וצג  לאישור.  אסיפת 

המבנה   של  סוגיה  זה  בה  דנים  שאנחנו  נוספת  סוגיה 

בהם.   מטפלת  שהיא  הענפים  ובעצם  האגודה  של 

הנושא של מפעל המים, אנחנו בהמשך גם נראה לכם  
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מבחינת   האחרונות  בשנים  קרה  מה  גרפים, 

ה  בתוך  המים  מפעל  ענף  של  אגודה  הרווחיות 

המים,  רשות  של  התביישתי    והרגולציה  לא  גם  שאני 

כנגד  לה  מכוונות  שבצורה  לי  נראה  שזה  להם,  גיד 

רגולציה   מחירים.  קביעת  מבחינת  המים  אגודת 

המים   תאגיד  דרך  עובר  זה  אם  בין  שהפער  כזאת, 

כ  של  גודל  סדר  זה  האגודה,  לבין  -והביוב 

כ 10,000,000 משמעו   5,000,000-.  לזה  יש  צד.  ת  לכל 

נצטר  אנחנו  גדולה,  מאוד  בסוגיה  מאוד  לדון  ך 

ות מה אנחנו עושים. כמובן שלעניין הזה  הזאת, לרא 

ותאגיד   העירייה  זה  ובראשונה  בראש  שותפים.  יש 

במידה   והביוב  המים  תאגיד  שבעצם  והביוב,  המים 

תחת   הוא  מאוד  מאוד  העירייה,  רבה  של  הסמכות 

אתם  אז  שם,  יהיה  גם  המים  אם  שם,  שאתם    משום 

ל  כמעט  הזה   90%-תגיעו  לקבל    ובעניין  נצטרך 

בהמש  שום  החלטות  לנו  אין  הזה,  בשלב  אנחנו  ך. 

כל   את  עדכנו  אנחנו  דיונים,  התקיימו  החלטה. 

ממתינים   אנחנו  לעדכן.  צריך  שהיה  הגורמים 

וועד   עם  כמובן  דיונים  גם  שנקיים  ולאחר  לתשובות 

פתרון   המורשים  אסיפת  בפני  להציג  נוכל  העובדים, 

וא שהו  כן  אם  מוסבר,  מובהר,  יהיה  עוד  א  יש  לא.  ם 

אבל  יש    דברים,  לכם  שאם  חושב  אני  ברשותכם,  אני 

 מה שתרצו, תשאלו, אנחנו נתייחס.   שאלות, כל 
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. יש לנו  אם אין, ברשותכם, אנחנו נעבור לסעיף הבא  ד"ר מוטי דלג'ו: 

 כאן את הרו"ח?  

 כן.   דוברת: 

נעבו  ר מוטי דלג'ו: " ד  אנחנו  מינ כן.  של  לסעיף  מ ר  רו"ח  לשנת  וי  בקר 

שהרו"ח  2021 אבקש  אני  ואנחנו    יציג .  עצמו  את 

ההחלטות.   את  ונקבל  לצאת  ממנו  נבקש  אח"כ 

 בבקשה אדוני.  

פה   דוברת:  יש  לא,  לא,  מאחוריך.  שם  מיקרופון  לך  יש 

   מאחוריך. 

מנציגי   יהושע הזנפרץ:  שניים  פה  יושבים  שיף    RSMמשרד  שלום, 

יוש  לידי  מנג'רית הזנפרץ.  עזרא,  חגית  שנה    17  בת 

בתיק.  לטפל  אמורה  שהיא  יהושע    במשרד,  שמי 

המשרד.   של  המייסדים  השותפים  אחד  אני  הזנפרץ. 

לאומית   בין  ברשת  חבר  אחת  RSMהמשרד   ,

 מהרשתות הגדולות לראיית חשבון.  

 אפשר להגביר את הקול אדוני? מאוד קשה לשמוע.   דובר: 

 עוד קשה לשמוע?   יהושע הזנפרץ: 

 כן. תודה.  מאוד קשה לשמוע,   דובר: 

משרד   יהושע הזנפרץ:  אנחנו  אמרתי  אז  להמשיך?  שמעת?  איפה  עד 

RSM    ,הזנפרץ לאומית    RSMשיף  בין  רשת  זו 

רשת   של  הבסיס  בה.  חברים  שאנחנו  חשבון  בראיית 

ומצד   לאומית  בין  ראייה  אחד  מצד  זה  לאומית  בין 

בס  עמידה  בקרה  שני  של  גבוהים  מאוד  טנדרטים 

נהלים של ה ו  משרד. אנחנו התמודדנו  פיקוח וקביעת 

לרואי   להתמנות  מומלצים  אומרת  זאת  וזכינו, 

מכל  2021החשבון   כמעט  מורכב  עצמו  המשרד   .
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חשבונות   הנהלת  ממחלקת  החל  שאפשרית,  מחלקה 

ציבוריות   חברות  של  הנפקות  של  במחלקה  וכלה 

רב  ניסיון  לנו  יש  משרדי    לבורסה.  עם  לעבוד 

זה   אם  האוצ ממשלה.  משרד  הבריאות,  ר,  משרד 

החקלאות, החשב הכללי, לאורך שנים. אנחנו   משרד 

רשויות   של  חשבון  כרואי  הרבה  עובדים  גם 

תל   עיריית  של  חשבון  רואי  אנחנו  היום  מקומיות. 

כן   לפני  של    7אביב.  החשבון  רואי  היינו  שנים 

רעננה,   של  כן  לפני  ירושלים,  '  עיריית  וכו שמש  בית 

אישית   אני  אב וכו'.  תל  עיריית  את  יב  ליוויתי 

כיועץ   חולדאי  רון  של  והשנייה  הראשונה  בקדנציה 

חלק  שלהם.    הכלכלי  של  החשבון  רואה  הייתי 

מוזיאון   של  אנחנו  היום  שם.  העירוניות  מהחברות 

היכלי   של  הירידים,  מרכז  של  כן  לפני  אביב,  תל 

עזרת  אני  חוף.  אחוזות  של  את  הספורט,  שם  לבנות  י 

הע  התאגידים  מכי לשכת  שאנחנו  ככה  רים  ירונית, 

מקומיות   ברשויות  עבודה  גם  של  הנושא  את  רע  לא 

פה   שנוכל  מאמינים  הנכון  ואנחנו  השירות  את  לתת 

של   בקטע  וגם  עצמם  הדו"חות  של  בקטע  גם  והטוב 

קצת   גם  אנחנו  לעזור.  שנוכל  מה  כל  ייעוץ,  הליווי, 

ה  למשרד  מנכ"ל  מול  שיימשך,  עובדים  ככל  מים, 

ב  גם  יהיה  לאן הוא  מושג  לנו  אין  אנחנו    עתיד. 

 הולכים. זהו, אם יש שאלות, אני אשמח לענות.  

להתעמק   ד"ר מוטי דלג'ו:  לשאול,  רוצה  מישהו  אם  חברים,  בבקשה 

ההזדמנות.   זו  תודה  קצת,  להודות,  רוצה  אני  אוקי, 

   רבה. אנחנו נמשיך את הדיון. 

 שאלה.    רוצה לשאול   אני ברשותכם  אמיר קולמן: 
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   בבקשה, רק את השם.  ג'ו: ד"ר מוטי דל 

 אמיר קולמן.   אמיר קולמן: 

 כן, בבקשה.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

רואי   אמיר קולמן:  משרד  להמלצת  או  לבחירת  נעשה  הליך  איזה 

אני   מגיע,  אני  נקודה  מאיזו  לכם  אגיד  אני  החשבון? 

ובין   גדול  מאוד  משרד  הוא  הזה,  שהמשרד  חושב 

ו  חדשה,  לאומי  הודעה  ועד  מפה  זרועות  גם  עם  ויש 

למינ  ערך  כמו  איזשהו  באגודה  סבא,  בכפר  דווקא  וי 

סבור   ואני  קודמים'.  עירך  'עניי  שנקרא  מה  זאת, 

למצוא   אפשר  סבא  בכפר  או  שגם  ומשרדים  גופים 

יודע   לא  רואי חשבון מתאימים לעבודה מהסוג הזה. 

מובהק  יתרון  איזשהו  יש  כך    , אם  כל  למשרד  בטח 

 וע.  ול. אז אני אשמח לשמ גד 

ק  'ו: טי דלג ד"ר מו  תראו  את  אוקי,  לכם  לתאר  רוצה  אני  כל  ודם 

מקום   שממלא  כך  עצמו  היה  התהליך  התהליך. 

שנמצאו   ולאחר  משרדים  לכמה  פנה  האגודה  מנכ"ל 

ראיינו    3לפחות   אנחנו  מתאימים,  שהם  משרדים 

את   הרזומה    3כוועד  את  הציג  משרד  כל  המשרדים, 

ש  שאלנו  מסוימת, שלו,  במידה  אפילו  בעצם    אלות. 

כל   אלה שהציעו היו מועמדים  תחקרנו, כאשר כמעט 

חשיבה   לאחר  מבחינת  לול  ק וש ראויים.  יתרונות  של 

אנחנו   לבחור,  האגודה,  ההחלטה  את  קיבלנו 

הגודל   הזה,  המשרד  הזה.  במשרד  לבחור  להמליץ 

בגופים   טיפל  שהוא  משום  אותנו,  מטריד  לא  שלו 

כול  אנחנו  דומים  שלנו.  המלצה  זו  ואכן  רשויות  ל 

עינינו כא  לנגד  ראינו  לא  עירך'    ן  'עניי  של  העניין  את 

פנים.   כך חשוב של מבקר  כל  בנושא  לא  יחד  במיוחד 
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נציג   לפי דעתו של  אני רוצה לומר לכם שגם  עם זאת 

הזה,   בהקשר  לא  השיתופיות,  האגודות  רשם  משרד 

נמצא   הרחוק,  בעבר  בדקתי  שאני  אחר  בהקשר 

היות גם  שחבר האגודה שהוא תושב, אכן הוא יכול ל 

ה  ידי  על  ניגוד  מועסק  לו  שאין  בתנאי  אגודה 

אחד   של  קרוב  לא  כמובן  שהוא  בתנאי  עניינים, 

לפחות   לוקח  אני  כן,  כמו  אחרים.  או  הוועד,  מחברי 

לוקח   אני  נוספים,  מכרזים  אילו  לנו  יהיה  אם 

בראש   רחב  פרסום  יהיה  שכמובן  ליבנו  לתשומת 

 עוד שאלות?  אשונה באתר של מפעל המים.  ובר 

 כן.   יעל סער: 

מי   מן: אמיר קול  שכל  פתוח  מכרז  פה  נעשה  לא  שניה.  סליחה, 

 שרצה לגשת ניגש.  

נחשב תפקיד אמון, לא עושים    בד"כ רו"ח  ד"ר מוטי דלג'ו:  זה  'נרחב' 

שאתה   כדי  בהצעות  פניה  זו  אלא  פתוחים,  מכרזים 

יו  שאתה  טובים  למשרדים  רק  יכולים  פונה  שהם  דע 

 לא היה מכרז פתוח.  לעמוד במה שאתה רוצה. זה  

   -אני אשמח  ל סער: יע 

 את שמך לפרוטוקול.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

השנתית   יעל סער:  עלות  מה  להבין  אשמח  אני  סער.  יעל 

המתחרים   בין  הפער  ומה  רשום.  לא  זה  כי  הצפויה? 

 שהיו מבחינת עלות?  

 מעוז.  בסדר גמור, בבקשה   ד"ר מוטי דלג'ו: 

זה   מעוז ליפשיץ:  השנתית  זוכ   55,000העלות  אני  אם  ב ₪,  דיוק  ר 

זה   המשרדים.  בין  משמעותיים  פערים  היו  לא  נכון. 

 ₪.    50,000-ל   65,000נע בין  

 גם ביקורת.    –לשני השירותים   יעל סער: 
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 לביקורת, רו"ח מבקר. רק ביקורת.   מעוז ליפשיץ: 

ברשו  ד"ר מוטי דלג'ו:  לא,  אם  שאלות?  נעלה  עוד  אנחנו  תכם, 

א להצבעה  שירים  בעד  מי  להור .  אפשר  ידו,  מ ת  י  יד. 

רבה   תודה  אחד.  פה  אושר  אין.  נמנעים?  אין.  נגד? 

 לכם.  

לאשר   החלטה:  לתפקיד   RSM  משרד   מינוי   הוחלט  הזנפרץ  מבקר    שיף  רו"ח 

 .  2021לשנת  
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נעבו  ד"ר מוטי דלג'ו:  תקצ אנחנו  לאישור  לשנת  ר  לפני  2021יב   .

לצי  ברצוני  לתקציב,  שלחנו  שניגש  שאנחנו  אליכם  ין 

שהוא   התקציב  את  גם  לתקציב.  הסבר  דברי  גם 

אבל   הממונה,  הוועד  ידי  על  המאושר  התקציב 

אנחנו   התקציב.  את  לאשר  הסמכות  שאתם  כמובן 

כן,   כמו  לכם.  המלצה  שהיא  החלטה  של  במסגרת 

כמ  אליכם  נשלח  גם  ומשהו  כחודש  תקציב  לפני  עט 

כדי   מושלם,  גם  היה  ל שהוא  יהיה  פניכם  שהוא 

ו. אנחנו כאן נראה לכם גם את התקציב  ו אות ותלמד 

, שלמרבה ההפתעה,  20בהשוואה לביצועים של שנת   '

זה   חיובית,  תרומה  דווקא  לה  הייתה  כאן  הקורונה 

יודעים שהיו ענפים   זה, אבל אתם  מצחיק להגיד את 

נפגעו   שלא  רק  שלא  שדווקא  אלא  במשק  בקורונה, 

 נהפוך הוא. בבקשה מעוז.  

ל  ל  יפשיץ: מעוז  טוב  את  כולם.  ערב  הזכיר  מוטי  התקציב,  לפני  אז 

לי.   עובד  לא  לכם.  אראה  אני  אז  הקורונה,  אז  שנת 



   10.3.2021 17 אסיפת מורשים    - מפעל המים
מה   זה  כי  המספרים,  את  קצת  לכם  אראה  אני 

אתם   הזאת.  השנה  את  טוב  הכי  מדגים  שעושה, 

בע  שהייתה  המים  צריכת  את  פה  לראות  יר  יכולים 

ל 2019-ב  יחסית  ע   2020-,  הקורונה,  שנת  פ"י  שזאת 

השו  שהצריכה  נים.  השימושים  רואים  אתם  אז 

ב  עלתה  בעיר,  הצריכה  רוב  שזו    7%-במגורים, 

בכמעט   ירד  ומלאכה  מסחר  זאת,  שזו  30%ולעומת   ,

שגם   לראות  אפשר  הזאת.  השנה  של  התמונה  בעצם 

בכמעט   ירדו  עירוניים  חינוך  ושאר  16%מוסדות   ,

הצריכה  השימ  סה"כ  דבר.  אותו  יותר  או  פחות  ושים 

ב עלת  עלת   2%-ה  ב והפקה  כי הצלחנו    1.7%-ה  בלבד, 

ל  המים  פחת  את  כמעט    5.5%-לצמצם  -ב   6%לעומת 

התקציב.  2019 את  כשהגשנו  העניין,  בעצם  זה  אז   .

רואים,   לא  קצת  פה  שעברה,  בשנה  אחורה.  לי  הולך 

לכ  יש  כן.  בניירות שמולכם,  ם  אתם תצטרכו להיעזר 

בשנה   התקציב  את  כשהגשנו  אז  מולכם,  זה  את 

בעיצו שע  היינו  והערכנו  ברה,  הקורונה  משבר  של  מו 

שתהיה   בטוחים  היינו  נמוכות,  מאוד  ממים  הכנסות 

את   סיימנו  דבר  של  ובסופו  משמעותית  השפעה  לזה 

הצריכה   בעקבות  יותר  גבוהות  הכנסות  עם  השנה 

הבית.    ה הגבוה  משקי  צופים של  אנחנו  הזאת    לשנה 

ר  אנחנו  רגילה.  מתחיל  צריכה  שהמשק  ואים 

נפתחים להתעו  העסקים  מעט  רר,  שעוד  מקווה  אני   ,

שגם   הארץ.  גבולות  את  גם  לצאת  יוכלו  אנשים 

הייתה   בעיר,  כאן  היו  שכולם  הזאת  למשמעות 

הכנסות   חוזים  אנחנו  המים.  בצריכת  משמעות 

של   מים  הכנסות    44,000,000ממכירת  ועוד   ₪
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של   גבייה    1,000,000אחרות  עמלת  בעיקר  שזה   ₪

מפלגי   גובים  גובים שאנחנו  אנחנו  את    שרון,  עבורם 

של   הכנסות  סה"כ  הביוב.  ₪.    45,000,000אגרת 

רכישת   של  הוצאות  לנו  יש  מים,  רכישת  הוצאות 

ממתקן   יש  מים  כאן  מים.  ומדמי  ממקורות  הטיוב, 

של   מ   1,000,000עלייה  מ   2019-₪  -ל   2019-בסה"כ 

ה 2020 בעקבות  זאת  המים  ,  רשות  של  רגולציה 

מדי  עושים  שהם  על    ושינויים  שמקשים  שנה 

יש  המ  האגודה.  זה  ובפרט  ובכלל,  הפרטיים  פיקים 

ואנרגיה,  כאן   חשמל  עבודה,  שכר  תשתיות,  תחזוקת 

לעלות   מגיעים  אנחנו  סכומים.  אותם  יותר  או  פחות 

של   ב   40,500,000מכירות  מכירות  עלות  לעומת   ₪-

כמעט    2019 של    39,000,000של  עלייה  יש  כאן   .₪

מגיע   1,500,000 אנחנו  של ₪.  גולמי  לרווח    ים 

אחרי    4,000,000 וכלליות,  הנהלה  לפני  שזה   ₪

לרווח,   מגיעים  אנחנו  וכלליות,  הנהלה  הוצאות 

של   רגילות  מפעולות  אני    450,000מרווח  בלבד.   ₪

זהירים   מאוד  היינו  אנחנו  השנה,  שבמהלך  מקווה 

ההכנ  בצד  הן  התקציב,  שאמרתי,  בהכנת  כמו  סות 

נצלי  .  ח לשפר את הנתונים והן בצד ההוצאות, אנחנו 

ואחרות,   כאלו  מימון,  הוצאות  הכנסות,  לאחר 

מיסים   לאחר  לרווח  מגיעים  אנחנו  מיסים,  תשלום 

הוצאות,    255,000של   של  סעיף  כאן  יש  בלבד.   ₪

שהוועד   קודמות  שנים  בגין  להוצאות  הפרשה 

להוסיף   החליט  ב הממונה  ב ו   2019-גם  גם  ו   2020-גם 

בעק   2,000,000של    2021-ב  שזה  שיש  ₪  חובות  בות 

בעקבות  לאג  מקורות.  לחברת  קודמות  משנים  ודה 
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ותיקון   המים  חוק  שינוי  אנחנו    27כל  סה"כ,  שלו. 

 ₪.    1,745,000צופים הפסד נקי של  

 תודה למעוז. חברים, אם יש שאלות. אם אין.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 כן.   יעל סער: 

 בבקשה.   לג'ו: ד"ר מוטי ד 

לא  יעל סער:  אני  יעל.  אני.  בכוו   שוב  זה  אם  לא  יודעת  או  נה 

יש   צוברים.  לעניינים  התייחסות  אין  אבל  בכוונה, 

בבנקים?   ביתרות,  בחובות,  בהפסדים,  כסף  כמה  לנו 

כדי   יש,  כמה  להבין  לדעתי  חשוב  וזה  פה,  רק  זה  כי 

 לדעת כמה אנחנו יכולים לאשר.  

ב  מעוז ליפשיץ:  יוצג  בישיבה הבאה. בדו"חות  דו"חות הכ זה  ספיים 

יתרו   הכספיים  מפורט  חובות  במאזן  לקוחות,  של  ת 

 לספקים.  

 ומתי זה אמור לקרות?   יעל סער: 

את   ד"ר מוטי דלג'ו:  מאשרים  היום  פה  אנחנו  סדר.  שנעשה  כדי 

המאזן   של  במסגרת  זה  ביקשת  שאת  מה  התקציב. 

פירו  יש  ושם  כספיים,  ודו"חות  והפסד  רווח  ט.  דו"ח 

שאלת,   כבר  אם  מצ אבל  יש  לך,  נגיד  אנחנו  ד  אז 

ה  זה  לאגודה  שהיא  אחד  קרן  זה  שבעצם  תחייבויות 

בזכות בסכום לא מבוטל של כמה עשרות מיליוני ₪,  

בגין   קבלנים  של  האגודה  כנגד  תביעות  יש  מאידך 

בהתאם   לא  לדעתם  בהתאם  שלא  פיתוח  היטל 

המים   כאגודת  ואנחנו  המים  רשות  של  לקביעות 

התאגידים,  טוענ  חוקי  עלינו  חלים  ולא  שמאחר  ים, 

לפ אז   גובים  לא  אותו  אנחנו  לפי  אלא  התאגידים,  י 

שזה   סבא  כפר  עיריית  של  עזר  חוק  שהוא  עזר  חוק 

את תראי אותן במאזן. אנחנו   האלו,  שנים. הסוגיות 
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היום   יגיע  אכן  שהמאזן  שמחים  היינו  מאוד  מאוד 

מוכ  יהיה  שהמאזן  כנראה  אנחנו  אבל  ן  לישיבה, 

ה  על   30-משהו בסביבות  גם  לי  כך נאמר  ידי    לחודש, 

עפ"י   מאי  הרו"ח.  בסביבות  משהו  אנחנו  הערכתי 

שני   בנושאים,  גם  דיון  שיהיה  נוספת,  אסיפה  נקיים 

לגביהם   נקבל  לא  שהיום  פה  נוספים  נושאים 

 עוד שאלות?  החלטות.  

 כן.   אורן כהן: 

.   ד"ר מוטי דלג'ו:   בבקשה, מאור כהן

   כן.  אורן כהן: 

.   ד"ר מוטי דלג'ו:   החבר כהן

ל כל    קודם  אורן כהן:  טכנית,  פיצלת  שאלה  את  מה  יום  בסדר 

 התקציב והתמיכות? אני מניח.  

 מה למה ביטלנו? רגע, מה השאלה?   ד"ר מוטי דלג'ו: 

להוציא   אורן כהן:  לתקציב  אישור  את  כאילו  פיצלתם  למה 

 אותו מהתמיכות?  

 לא, לא.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

.   הן: אורן כ   אני מניח שיש איזה היגיון

 לך מה ההיגיון.  לא, אני אגיד   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 מה?   אורן כהן: 

תקציב   ד"ר מוטי דלג'ו:  הוא  בפניך,  שמוגש  שהתקציב  ההיגיון 

האגודה   של  אבל  שהיכולת  אפס.  היא  תמיכות  לתת 

גם   ואני  הזו  הסוגיה  את  מכיר  אני  זאת,  עם  יחד 

חבר  של  הרגישות  את  גם  המורשים,  מכיר  אסיפת  י 

מש  מוצדקת  רגישות  היא  אגב  שחלק,  שהיא  מה  ום 

שיתופית,    לא  אגודה  של  המרכזי  הדבר  אולי  חלק, 

אנחנו   אז  בחבריה.  תמיכה  זה  שלה  המטרות  אחת 
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 נגיע לקטע הזה, אנחנו נדון בהינתן מצב.  

הרי   אורן כהן:  לעצמי  תיארתי  אני  מזה,  שמתבקשת  השאלה 

התשובה,   יותר  או  פחות  גם  שזה  שזה  מניח  ואני 

לנ  את  שואל  לא  אפילו  אני  ג נבדק,  שזה  כנראה  ם  י, 

 חוקי לפצל. השאלה שלי.  

 לא, אני חייב להגיד לך את הדבר הבא.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

שאתה   אורן כהן:  מה  את  מכבד  אני  גמור,  בסדר  לי,  אין  לא, 

 אומר.  

 זה לא עניין של חוקי או לא חוקי.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 אוקי.   אורן כהן: 

באיז  ד"ר מוטי דלג'ו:  לך  אומר  תקציב  הסכ הגשת  מה  סעיף,  ום  ה 

גם   זה  תקציב  אישור  אגב,  להוציא.  הוועד  שרשאי 

אני   הוועד  לצרכי  זה  כספים,  להוציא  אישור  לא 

 אומר.  

 אוקי.   אורן כהן: 

 בבקשה.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

את   אורן כהן:  מאשרים  אנחנו  האם  שמתבקשת,  השאלה  אז 

א  זה  זו  התקציב,  אפס?  הוא  התמיכות  שסעיף  ומר 

ה  הראשונה,  ז השאלה  המשמעות. אם  והשאלה    ו 

יש   לעירייה,    2,500,000השנייה,  להגיע  שאמורים   ₪

הגיע,   זה  שנה  כל  כי  אומר,  אני  אמורים  לפחות 

 איפה הם נמצאים? אני לא רואה את זה בתקציב.  

איזה   ד"ר מוטי דלג'ו:  על  יודע  לא  מדבר,   2,500,000אני  אתה  אני    ₪ 

 יודע ששנה שעברה.  

 ל.  כ מיכות, כולל ה סה"כ, כולל הת  אורן כהן: 

בתקציב    2020-ב  ד"ר מוטי דלג'ו:  הכנסנו  זה    800,000אנחנו   ₪

 ₪.    1,000,000-הברוטו כ 
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.. ₪ אולי זה בעצם קו    800,000 אורן כהן:   אני לא זוכר.    .

היינ  ד"ר מוטי דלג'ו:  אם  כי  כסף.  שום  נתנה  לא  האגודה  לזה  ו  מעבר 

 נותנים, כולכם הייתם יודעים.  

ש היא    השאלה טוב,   אורן כהן:  שנתיים.  לא  לפני  על  שעברה,  נה 

 ₪ זו השאלה אולי, מעוז, מה?    2,500,000האם היה  

.  דובר:  .  תקציב למנכ"ל.  .

 רגע, רגע, רגע, רגע.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 מה שאנחנו קוראים תקציב למנכ"ל.   אורן כהן: 

ב כהן,   ד"ר מוטי דלג'ו:  לצרכי  אני  גם  להיות  מכם  מבקש  אמת 

דברו   יודע ההקלטה,  ואתם  יישמעו  בתור  גם  מה,  ים 

ראש   סגן  ואח"כ  כהן,  בבקשה  וצלול.  ברור  אתכם 

 העיר.  

תקציב   אורן כהן:  קוראים  לזה  קוראים  אנחנו  אומר,  אני  כן, 

יש   לא    2,500,000מנכ"ל.  שעברה  שנה  אולי   ,₪

נ  לא  זה  עבר.  בעבר  להיות.  יכול  אני  עברו,  פה,  מצא 

 מניח, כי חיפשתי את זה.  

אנח  לג'ו: ד"ר מוטי ד  שנים  טוב,  גם  היו  שבעבר  לכם  נראה  בהמשך  נו 

רק   פי    2,500,000שלא  גם  חלק    4-ו   3-ו   ₪2,  וזה 

מציע   אני  המים.  במפעל  שקורה  מה  של  מהבעיה 

השאלה   של  בהקשר  עכשיו  לדיון.  נגיע  הזה  שבנושא 

'תשמע  אומר:  אתה  נכונה,  באמת  אני  שהיא  אם   ,

קוב  בעצם  אני  התקציב,  את  עכשיו  פה  ע  אאשר 

 אפס'.  שהתמיכות הן  

 נכון.   אורן כהן: 

אנחנו   ד"ר מוטי דלג'ו:  כזאת:  שלי  ההצעה  אומרת  זאת  אנחנו,  אז 

והדיון   תמיכות  של  לנושא  כפוף  התקציב,  את  נאשר 

חלק   יהיה  זה  יוחלט  שבדיון  מה  כלומר,  שיתקיים. 
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 מההחלטה.  

   מקובל.  אורן כהן: 

 ואז אנחנו יכולים להתקדם.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 בר על זה בנפרד ומה שיוחלט, יוחלט.  ואז נד  כהן:   רן או 

 אם זה כך ברשותכם, אני מעלה את הצעה.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 רגע, רגע.   יעל סער: 

יש   עילאי הרסגור הנדין:  תקציב,  כאן  יש  זה.  את  מבין  לא  אני  רגע, 

 הכנסות, יש הוצאות.  

לשא  : י דלג'ו ד"ר מוט  מעורר  זה  מעלה,  אני  שאם  טוב  זה  ול.  לא, 

 בבקשה.  

פתאום   לאי הרסגור הנדין: עי  אפשר  אי  הוצאות.  יש  הכנסות,  יש  בתקציב 

קשור   הכל  השני.  בחלק  מאין  יש  תקציב  להמציא 

 אחד לשני.  

שנחליט,   ד"ר מוטי דלג'ו:  והיה  הזה  בעניין  כשנדון  לך,  אגיד  אני  לא, 

 מה היה המקור.  אז אני גם אגיד לכם  

 אה, בסדר.   עילאי הרסגור הנדין: 

להשתמש   : ד"ר מוטי דלג'ו  הסמכות  את  גם  לו  יש  עסקי,  גוף  תראה, 

לאט   לאט  אתה  מומלץ,  לא  זה  שלו.  העצמי  בהון 

לנושא   כשנגיע  אבל  תחליטו,  אם  עצמך.  את  אוכל 

   הזה, אנחנו נדון. 

אנחנ  עילאי הרסגור הנדין:  שאם  התשובה,  שזו  אומר  זה  רוצים  אז  ו 

 ?  שתמש בהון העצמי תמיכות, אנחנו צריכים לה 

 איך? כן, אנחנו לא נביא יש מאין.   ג'ו: ד"ר מוטי דל 

 נדבר על זה בזה.   דובר: 

 כן, בדיוק. בבקשה.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 אני שואל שאלה אחרת אז.   אורן כהן: 

 רגע, רק שניה. עוד כמה ואח"כ.   ד"ר מוטי דלג'ו: 
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 .  אז כן שאלה  אורן כהן: 

   נכון?   מישהו כאן רצה, גבירתי, יעל,  ד"ר מוטי דלג'ו: 

ע   עדי.   די לוי סקופ: עו"ד 

 עדי.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

שנים   עו"ד עדי לוי סקופ:  בגין  להוצאות  להפרשה  לחזור  רוצה  אני 

אני   כי  פעם,  שוב  זה  את  להסביר  תוכל  אם  קודמות, 

 ₪?    2,000,000'  21-' וגם ב 20-רואה שזה גם ב 

של   יץ: מעוז ליפש  מקורות  לחברת  חוב  יש  לאגודה    7,000,000נכון, 

אנחנו   חברת  מ ₪.  עם  להסדר  להגיע  עוניינים 

מיזוג   של  בנושא  זה  את  כורכים  ואנחנו  מקורות 

נוכל   שרון. אנחנו מקווים ששם  פלגי  עם  המים  משק 

החוב   על  חולקים  אנחנו  כי  מיטיב,  להסדר  להגיע 

תיקון   בעקבות  שנוצר  המים    27הזה  לחוק 

החוק  ו  את  מפרשים  אנחנו  שלו.  שונות  פרשנויות 

 ם.  מאשר רשות המי   שונה, 

רואה   עו"ד עדי לוי סקופ:  אני  אומרת,  זאת  הסדר?  אין  עדיין  אז  רגע, 

.    2,000,000הפרשה של    ₪ בהסכם עסקי

בדו"חות,   מעוז ליפשיץ:  מפרישים  אנחנו  הזהירות  למען  נכון, 

המ  רשות  התנהגות  את  לצפות  יכולים  לא  ים  אנחנו 

 בנושא הזה.  

?  2020-זה הופרש זה ב ש   ז פעם ראשונה רגע, שניה, א  עו"ד עדי לוי סקופ: 

יהיה   משערים    2021ועכשיו  שאתם  מה  לפי  ועוד 

 וצפונה?    2022-₪ ל   3,000,000יישארו עוד  

 הייתה הפרשה.    2019-גם ב  מעוז ליפשיץ: 

אחרי   עו"ד עדי לוי סקופ:  נשאר  כמה  אז  הפרשה?  הייתה  ז 2021אז  את  ? 

 ההפרשה?    2019-אומרת, עד כמה הייתה ב 

 ₪, כמיטב זכרוני.    2,600,000 פשיץ: מעוז לי 
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מ  עו"ד עדי לוי סקופ:  לא    2019-אז  עכשיו  ועד  מקורות  עם  מחלוקת  יש 

 הגעתם לשום הבנה, איפה זה עומד העניין הזה?  

עם   מעוז ליפשיץ:  במו"מ  זה  את  כורכים  שאנחנו  בזה  עומד  זה 

ש  ופלגי  המים  מקווים  רשות  אנחנו  ושם  להגיע  רון, 

יותר  טובות  את לתוצאות  לשלם  מאשר  כמו    ,  החוב 

 שהוא היום מופיע בספרים של מקורות.  

 כמה הוא מופיע היום בספרים?   עו"ד עדי לוי סקופ: 

 כמה הוא מופיע?   מעוז ליפשיץ: 

 כן, אז אתה מפריש את המקסימום?   עו"ד עדי לוי סקופ: 

 כן.   מעוז ליפשיץ: 

של  קופ: י לוי ס עו"ד עד  המקסימום  את  לוקח  אתה  אומרת,  החוב    זאת 

 וה שתצליח להפחית אותו.  ואתה מקו 

 כן.   מעוז ליפשיץ: 

העניינים   עו"ד עדי לוי סקופ:  וכל  וכו'  ריביות  צובר  בינתיים  החוב  אבל 

 האלה.  

 נכון.   מעוז ליפשיץ: 

מבינה   עו"ד עדי לוי סקופ:  שאני  כפי  הזה,  המצב  אופטימלי  לא  זה 

 דברים שלך.  מה 

ב  ד"ר מוטי דלג'ו:  זה  אבל  צודקת,  אופ את  יותר  לא  אם  טח  טימלי 

בכל   אנחנו  זה.  את  מתקצב  ולא  מזה  מתעלם  אתה 

ואנחנו   מאחר  תקצבנו  מאוד  מקרה  מאוד  בשלבים 

עם   לכאן  או  לכאן  לסיכומים  גבוהים  מאוד  יחסית 

המים  הב רשות  אז  הזו ,  בכל    עיה  אנחנו  תיפתר. 

בוודאות   ברור  היה  שזה  מהסכום  חלק  לגבי  מקרה, 

שילמ  המים  אגודת  חוב,  הסכומי שזה  לגבי  ם  ה. 

לא   אנחנו  זאת,  עם  יחד  משריינים,  אנחנו  האלה, 

מקווים   אנחנו  מעוז,  פה  שאמר  כפי  מעבירים. 
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היו כמה סכומים כאלה   בעבר,  גם  דרך אגב  שנצליח, 

 לא היה צריך לשלם.  שהצלחנו בסוף להגיע ש 

שיהיה   עו"ד עדי לוי סקופ:  אמרתם  שאלה,  ועוד  לעדכון.  נשמח  אז  טוב, 

לעשות  בתמיכות   אפשר  כמה    שימוש  העצמי.  בהון 

 הון עצמי יש למפעל המים? 

עם   ד"ר מוטי דלג'ו:  שכשדנו  סוגיה  פה  גם  היא  השאלה  תראי, 

לקבל   ניתן  היה  לא  הון  הרו"ח,  של  המושג  את  ממנו 

קר  או  השנים  עצמי  עם  האגודה  אבל  האגודה,  ן 

ברשת  צ  להשקעות  השאר  בין  עומד  שזה  זכות  ברה 

ג  היא  השאר  ובין  לצבור המים,  הצליחה  סכומים    ם 

שוטף.   באופן  להשקיע  צריכה  שהייתה  למה  מעבר 

המים.   בתשתיות  טוב  מטיפול  השאר  בין  להערכתי 

הסכומים,   בדיוק את  את תראי  למאזן, שוב,  כשנגיע 

 הוא ייתן פירוט לגבי כל סעיף.  יהיה גם רו"ח ש 

שאמרת   עו"ד עדי לוי סקופ:  ממה  אומרת,  זאת  ישים?  יהיה  אם  השאלה 

ל כא  הצלחתי  לא  דבר,  ן,  שום  אומדן  מספרית  הבין 

ב  ריאלי  יהיה  באמת  אם  השאלה  לעשות    2021-אבל 

בחוכמה   אמר  שאורן  כפי  האלה  בכספים  שימוש 

 לתמיכות?  

 תראי.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

לעשות   לוי סקופ: עו"ד עדי   ניתן  שלא  נכסים  זה  ואם  נזיל  לא  זה  אם  כי 

 הם.  בהם שום דבר שמיש, אז לא ניתן להשתמש ב 

העניין   דלג'ו: ד"ר מוטי   לצורך  דוגמא.  לך  אתן  אני  לך,  אגיד  אני 

שמה   שאת  מחליטה  במשפחה  שאת  כמו  זה  הזה, 

בית  תקני  בעתיד  אולי  כסף,  סכום  אולי  איזה   ,

מחלי  ואת  משהו.  את  בעתיד  עכשיו  צריכה  את  טה, 

בסמכות  הכסף   זה  מהכסף.  בחלק  משתמשת  ואת 
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 ם תדעו.  אסיפת המורשים. אני אומר שפשוט את 

 טוב, תודה.   עדי לוי סקופ: עו"ד  

 בבקשה, כהן.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

עדי   אורן כהן:  של  השאלה  באמת  אז  שאמרת,  למה  בהמשך  אז 

שניתן   היא  והתשובה  לשאול  התחיל  שעילאי  וגם 

ויגדל, אם  ת את הגירעון לצ לקח  העניין שיצטבר  ורך 

הרזרבה   מתוך  ככה,  יוחלט  ואם  תמיכות  את  ניקח 

ש  מה  עכשיו,  של  כן.  דיברנו  היא  התשובה  זה  אז 

סעיף   שבעצם  זה  השני  לדיון    8והחלק  מתייחס 

על   זה  דיברנו  שאנחנו  ומה  ועמותות,  בתמיכות 

 .  2019-₪ ב   2,500,000תקציב מנכ"ל שזה  

 אני לא יודע מה זה תקציב מנכ"ל, לא מכיר.   ג'ו: ד"ר מוטי דל 

נכ  אורן כהן:  לו,  תקראו  תקציב.  כזה  יש  אבל  שזה  בסדר,  ון 

  .  ביטוי

חלק   ד"ר מוטי דלג'ו:  תראה,  בוא  כהן.  שניה,  רגע,  שמע,  הזה.  הגוף 

 מהעניין זה שרצוי שאנחנו נשתמש במושגים.  

 אוקי.   אורן כהן: 

קצ  ד"ר מוטי דלג'ו:  שזה  יודע  אתם אני  כי  מבלבל,  מועצת    ת  חברי 

של   בכובע  עכשיו  פה  אתם  אבל  רגילים,  ואתם  העיר 

 דה.  אסיפת המורשים, זו אגו 

שהאם   אורן כהן:  אומר,  ואני  הניסוחים  את  אשנה  אני  אז 

בתמיכות   לדיון  הדיון  בנוסף  ייפתח  האם  לעמותות, 

הזה  גם   התקציב  כי  סבא,  כפר  לעיריית  סיוע  על 

כפר  לעיריית  הולך  שירות    בעצם  לתת  כדי  סבא, 

לתמו  הוא  המים  מפעל  של  החזון  הרי  ך  לתושבים? 

או  מאין,  יש  נעשה  לא  וזה    2,500,000תם  בקהילה, 

של   המשמעות  והאם  בעבר.  יותר  ואף  שנעשו   ₪
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סעיף   על  עכשיו  הנוסף,    6הצבעה  שהתקציב  היא 

על   שהוא  אומר  זה  ועמותות,  לתמיכות  זו  ?  0מעבר 

היא  התשובה  מניח  אני  על    השאלה,  זה  כי  0כן,   ,

 מהמספרים.    ככה זה משתמע 

במפורש   ד"ר מוטי דלג'ו:  כתוב  הוא  התקציב,  את  מאשר    0אתה 

א  מה  אותו.  ואמרתי  נאשר  גם  צורה  באיזו  אציע,  ני 

 בבקשה.  

של   דני הרוש:  תקציב  פה  לנו  ששנוי  ₪    7,000,000יש  מה  על 

שיירשם,   מבקש  אני  המים.  רשות  מול  במחלוקת 

מכיוו  מניח  סביר  ואני  מו"מ  כשיש  אז  מו"מ,  שיש  ן 

שז  המאמצים  כל  את  תעשה  אתה  שמוטי  ה  להניח 

יוד   ₪5,000,000,    4,000,000יהיה   לא  להגיע  ₪,  ע, 

 לאיזשהו סכום.  

 תראה, העניין הוא כזה.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 לא.   דני הרוש: 

בדק,  ז  מעו ש רגע, ברשותך. מבחינה מספרית לפי מה   ד"ר מוטי דלג'ו: 

סכ  שרשות זה  מגיעה    ומים  שלה  הקביעות  לפי  המים 

לפניי   גם  ככה  זה,  את  עוצרים  פשוט  אנחנו  אליהם. 

כדי   זה,  את  יות עצרו  נוח  של  שיהיה  בדיונים  ר 

   -המו"מ, והיה והנושא של תשתית המים 

הסברת   דני הרוש:  מוטי  לי  תאמין  מוטי,  זה,  את  הבנתי  אני 

 לאט, הבנתי מהר. זה בסדר.  

 , יפה, בבקשה.  ן כ  ד"ר מוטי דלג'ו: 

שתתקבל  דני הרוש:  וברגע  והיה  אם  אומר,  אני  החלטה    נה אז 

אני  המים,  רשות  מול  אחרת  או  מבקש    כזאת 

תמיכות.  שיירשם   לטובת  להקצות  העודפים  שאת 

 ללא קשר למה שנדבר.  
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 יש הרבה כסף שם כבר.   יעל סער: 

 בבקשה?   דני הרוש: 

 ₪.    6,000,000יש שם כבר   יעל סער: 

לשריין   דני הרוש:  צריך  המים  מפעל  עדיין  אומר,  אני  לא, 

רשות   אם  ברור.  זה  לי  הסכום.  מלוא  את  לעצמו 

שהיא   תחליט  מ המים  שום  רוצה  מקובל  לא  לא  ו"מ 

₪ אז נשלם, אז    7,000,000-והיא צריכה לשלם את ה 

תקציב.   מוטי  יש  שלך  המטרה  שהרי  אומר,  אני  אבל 

ה  את  לשלם  לא  בסוף  אי   7,000,000-הרי  אחרת  ן  ₪, 

 טעם למו"מ. אז תשלם ונגמר.  

אמר   ד"ר מוטי דלג'ו:  כשמעוז  ברור.  יותר  להיות  רוצה  אני  לא.  לא, 

הוא  ספ   מו"מ,  התכוון  הסעיף  לא  רק  לגבי  ציפית 

הזה, זה מו"מ כולל עם רשות המים. זה הרבה מאוד  

הביצוע   גם  לבכם,  תשובת  את  מסב  גם  אני  סעיפים. 

של    2020של   התקציב  נ 2021וגם  שניהם  עם  ,  גמרים 

שלא   מציע  אני  בחשבון.  זה  את  קחו  אז  גרעון, 

 נתחיל לחלק.  

   -אני לא חילקתי כלום, אני   דני הרוש: 

.   'ו: ד"ר מוטי דלג   לפני שצדנו. אוקי, חברים, שאלות, אם אין

 ₪?    7,000,000אתה צופה בסוף תשלום של   אמיר קולמן: 

זה   ד"ר מוטי דלג'ו:  בדקו,  ואלה  מעוז  לך,  אומר  אני  בפועל,  תראה, 

המ  זה  להם,  שמגיע  זאת,  סכומים  עם  יחד  חירים. 

אמרנו  המים,  רשות  עם  כשדיברנו  יכול    אנחנו  'לא 

מכיר  שלא  ואנחנו  להיות  יישובי',  כספק  בנו  ים 

שאיזה   בהנחה  למו"מ  הזה  הסעיף  את  משאירים 

 סכום כזה או אחר.  

 ל אנחנו מעריכים שאלו המספרים?  אוקי, אבל בגדו  אמיר קולמן: 
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סעיפים   ד"ר מוטי דלג'ו:  וכמה  כמה  עוד  יש  אבל  בדיוק.  כן,  אולי, 

 , אם אין.  כאלה. נושא מורכב, מטופל. חברים 

 יש.   אורן כהן: 

 יש, בבקשה.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

המצוקה   אורן כהן:  את  מבין  אני  בעירייה,  יש  במידה, 

מצוקה  ויש  לה.  ער  אני  כן?  לא    הכלכלית,  כלכלית 

איזון.   איזשהו  למצוא  מנסה  ואני  המים,  במפעל  רק 

  . מותנה' 'תקציב  שנקרא  ביטוי  איזשהו  יש  בעירייה 

מסתיים  והתקציב  אולי    במידה  אז  איקס,  בצורה 

שיש   חושב  ואני  מותנה.  תקציב  וואי,  לקבל  ניתן 

להכניס,   הדרך  את  ולמצוא  בקהילה  לתמוך  מקום 

על   שדיברנו  לפני  עוד  לא    800,000וזה    800,000או 

העמותות.   של  הכסף  את  מחריג  אני  העמותות,  על 

 למצוא את הדרך והאיזון כן לפעול בנוסף לעמותות.  

את   ד"ר מוטי דלג'ו:  להגיד  צריך  שאני  מרגיש  אני  חייב,  אני  תראה, 

הזה,   שהגוף  הדיסקט  את  החלפת  לא  עדיין  אם  זה. 

חלק   זה  בעיה.  יש  בעיה.  יש  אז  העיר,  מועצת  לא  זה 

 הפרובלמה, שאמור התקנון החדש לפתור.  מ 

בדיוק הפוך, אני אסביר לך גם למה, מוטי. אני יודע   אורן כהן: 

הפ  בדיוק  להגיד,  הולך  אתה  מפעל  מה  של  החזון  וך. 

של   בכובע  מדבר  אני  סבא.  בכפר  לתמוך  זה  המים 

 מפעל המים.  

לא   ד"ר מוטי דלג'ו:  ממך,  חזק  יותר  אפילו  זה  את  אגיד  אני  תראה, 

האגודה  לתמ  בחברי  לתמוך  אלא  סבא,  בכפר  וך 

שלך   בחברים  תומך  בד"כ  ואתה  סבא.  כפר  תושבי 

נגיע לסעיף הזה ויהי  ה  כשיש לך מה לחלק. כשאנחנו 

אומר   שוב  אני  אבל  להתבטא.  אפשר  יהיה  אז  דיון, 
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אני   אבל  קשה,  שזה  יודע  אני  תקשיבו,  חברים, 

וכמה   בכמה  ישבתי  בעבר  שגם  מאחר  התרגלתי 

צרי  שם גופים,  אתה  פעם  שכל  להקפיד  הכובע    ך  את 

בו.   יושב  שאתה  הגוף  של  של  במסגרת  פה  אנחנו 

 האגודה, אסיפת המורשים, וזו האסיפה הכללית.  

אני מדבר במסגרת האגודה, היא תומכת בכפר סבא,   כהן:   אורן 

 זה חלק מהחזון. דיברת עליו.  

כפר  ד"ר מוטי דלג'ו:  תושבי  האגודה  בחברי  תומכת  היא  פעם,    עוד 

 סבא.  

 נכון, זה בדיוק.   אורן כהן: 

אני   ד"ר מוטי דלג'ו:  אז  מהתקציב,  והתלהבתם  שהבהרנו  אחרי  יפה, 

   מעלה להצבעה את אישור התקציב. 

 רגע, יש לי עוד שאלה.   יעל סער: 

 אה, בבקשה.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 כן. לאגודה יש נכסים.   יעל סער: 

.   ד"ר מוטי דלג'ו:   כן, נכון

 כנסות מהנכסים?  איפה הה  יעל סער: 

בשלב   ד"ר מוטי דלג'ו:  מניבים  נכסים  לה  אין  בגדול,  תראי,  אה, 

עם   עושה  שאגודה  הזה  הגדול  הפרויקט  את  יש  הזה. 

 וחברת הראל.    Gת  חבר 

 שנה.    100זה בהכנסות בעוד   יעל סער: 

 שנה.    100שנה, לא עוד    100לא, לא, לא בעוד   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 בגיל הצעיר, יעל?   דובר: 

עד   על סער: י  קרנות,  אותן,  להחזיר  צריך  הלוואות,  יש 

   שיסיימו לבנות, עד שפה, יש זמן. 

 יחד עם זאת.   ד"ר מוטי דלג'ו: 
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 לפני ראש השנה דקטלון פותחים.   מעוז ליפשיץ: 

שאנחנו   יעל סער:  ממה  יותר  מרוויחים  אנחנו  אם  השאלה 

 מחזירים בהלוואות?  

שלא  ד"ר מוטי דלג'ו:  בטח  הראשוני  השקעה  בשלב  שם  הושקעה  כי   ,

כל   את  בוחנים  עכשיו  אנחנו  אבל  גדולה,  יחסית 

הוכנה   האגודה.  של  הנכסים  אנחנו  רשימת  רשימה, 

וי  והיה  הכנו  תהיה  גם  איך  באגודה,  מבני  שינוי  חול 

קרקעות   של  נושא  גם  ויש  מבנה  כל  לגבי  התייחסות 

העניינים   דברים.  וכמה  כמה  עוד  ויש  חן  קולנוע  ויש 

נמצאים   בשלבים  האלה  אנחנו  היום,  סדר  על 

 מתקדמים.  

ב  יעל סער:   כנסות, אנחנו לא רואים הכנסות מנכסים?  ה כרגע 

   לא, אין הכנסות.  ד"ר מוטי דלג'ו: 

 אין?   יעל סער: 

עוד   ד"ר מוטי דלג'ו:  חברים,  אוקי  להופיע.  חייב  היה  זה  היה,  אם 

 שאלות?  

 דקות הפסקה.    5אני מבקש   רפי סער: 

 יך?  א  ד"ר מוטי דלג'ו: 

 דקות הפסקה.    5 רפי סער: 

 לפני ההצבעה?   ד"ר מוטי דלג'ו: 

   כן. תודה.  רפי סער: 

 

 ** הפסקה ** 

ברשותכם  ד"ר מוטי דלג'ו:  פסק    אוקי,  אבל  להמשיך,  רוצים  אנחנו 

הזמן הזה, הוא היה גם פסק זמן טוב כדי שננצל את  

הפסח   חג  לקראת  לחיים  כוסית  ונרים  ההזדמנות 

חשתם  כולכם  שאתם  ששנת    כפי  יודעים  אתם  ועדיין 
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מבחינה    2020 כמובן  קשות  הכי  השנים  אחת  הייתה 

זה   ישראל.  במדינת  חברתית  מבחינה  וגם  בריאותית 

על   פסח  מכה  א לא  הייתה  הזו  והמכה  תושב,  ף 

העולם.   בכל  בעצם  זה  כמו  עולמית,  מקווה  אני 

את   נמצא  אנחנו  זאת  שבכל  מקווים,  גם  שאתם 

שהקורונה  קצר  זמן  תוך  בינתיים    עצמנו  מאחורינו, 

אני   ברשותכם,  הזה.  מהעניין  ונצא  קורה  לא  זה 

את   המורשים,  אסיפת  חברי  אתכם  לברך  רוצה 

חב  כל  את  שלכם,  כפר  ר המשפחות  תושבי  אגודת  י 

הצוות,   את  הממונה,  הוועד  חברי  חבריי  את  סבא, 

אני   שמח.  בחג  העובדים  את  האגודה,  של  המטה 

מיל  כמה  שיאמר  העיר  ראש  את  גם  ים,  מבקש 

 בבקשה.  

אנחנו   רפי סער:  אמר.  שמוטי  כמו  לכולם,  טוב  ערב  אז  טוב,  

מסכמים שנה מאוד מאוד מורכבת, ואם מוטי שהיה  

קדנציות,    5שנים,    24ועצה אזורית?  מ שנים ראש    24

אומר שזאת השנה הכי קשה שהייתה, אז זאת השנה  

ישראל.   במדינת  כאן  פעם  אי  שהייתה  קשה  הכי 

ל  חוויה  היא  השלטון  החוויה  ולשמחתנו  פשוטה,  א 

של   הקשה  המשא  את  עצמו  על  לקח  המקומי 

שאילולא   חושב  אני  הקורונה.  בנגיף  ההתמודדות 

והרשו  המקומי  ממש,  י השלטון  הייתה  המדינה  ות, 

כי   הייתה מתפרקת.  לא אומר את זה כקלישאה,  אני 

ערים   שר  ראשי  גם  להיות  הפכו  המועצות  וראשי 

ש  וגם  הבריאות  שר  וגם  וגם  החינוך  כלכלה  רי 

הציבורי   הסדר  ועל  הציבורי  הביטחון  על  אחראיים 

נגזרות   יותר  או  שפחות  החלטות  מאוד  הרבה  ועל 
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מהרגע   זה  אבל  מאוד  ל מהממשלה,  והתקופה  הרגע, 

פשוטה.   מאוד  לא  הרבה  יש  הזה  העניין  כל  בתוך 

רואים   שאתם  מה  וגם  מורכבות  כלכליות  סוגיות 

המצ  שזה  רק  לא  זה  חווים,  ואתם  של  כאן  ב 

המים   ורשות  הרגולטור  של  המצב  גם  זה  האגודה, 

סבא,   כפר  של  המים  מפעל  על  מאוד  כבדה  יד  שמה 

שת  בכל,  כאלה  אגודות  שתי  רק  יש  בכל    י כי  אגודות 

לא   שעדיין  שיתופיות  אגודות  שהן  ישראל,  מדינת 

מובילים   אנחנו  עירוניים.  תאגידים  להיות  הפכו 

לפלגי השרון,   במסגרת  מהלך של העברת משק המים 

התשתיות   את  ירכשו  השרון  פלגי  הזה  המעבר 

המים   מפעל  של  השיתופית  האגודה  של  הרטובות 

המים   משק  כל  בעצם  מ ואז  בכל  כמו  על  ינוהל  קום 

שזה יקרה, כתוצאה מזה  ידי התאגיד העירוני. ברגע  

הרווחיות   וגם  לתושבים  תפחת  המים  עלות  גם  אז 

ה  את  גם  יממן  זה  וכך  השרון  תעלה  שפלגי  הלוואה 

בתוך   לאגודה.  כסף  יניב  דבר  של  בסופו  וגם  תיקח 

בתקציב  לצבוע  חשוב  היה  לי  הזה,  העניין    את   כל 

התמיכות  של  בשנה    הנושא  שהיה  כדי  כפי  שעברה, 

מפעל   של  ההתחייבות  וגם  וצבוע,  ברור  יהיה  שזה 

יותר   תקציביים  מקורות  לתת  תהיה  המים 

המ  את  פה  שיהיה  ברגע  ולכן  משמעותיים,  הזה,  הלך 

בגין   הוצאות  של  הזה  בסעיף  פה  נוסיף  אנחנו 

יותר   או  פחות  ההוצאות  את  ניתן  אנחנו  תמיכות, 

כל  בתוך  כי  שעברה,  שנה  הרש   כמו  הכבד,  ות  המשא 

העירייה   בין  הפרדה  פה  עושים  ואנחנו  המקומית 

חברתי.   כבד  מאוד  משא  נושאת  המים,  מפעל  לבין 
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ע  שנתמכים  גופים  מאוד  הרבה  כאן  ידי  יש  ל 

בתקציב   רבות,  שנים  לאורך  המים.  ומפעל  העירייה 

שלהם זה היה ממש צבוע, ברור מאליו שזה התקציב  

לזה   ותוסיפו  שנה.  כל  משרדי  שמקבלים  שהשנה 

בלי  הממ  קיצונית  מאוד  בצורה  בתמיכות  חתכו  שלה 

שלנו,   התמיכה  ולכן  בשטח,  קורה  מה  לשאול  בכלל 

ע  היא  מזערית,  יחסית  תמיכה  תהיה  אם  דיין  גם 

תודה   להגיד  גם  המקום  זה  אז  לתאגידים.  חשובה 

לא   פה  שהיו  ההחלטות  על  השנה,  על  לכולם  רבה 

בסגר.   לא  פסח  חג  לנו  שיהיה  ככה  פשוטות.  אני 

או  שמתחולל  פחות  ומה  רואה  שאני  מה  כי  פטימי, 

יש הפסקת אש.   זה כאילו  ברחוב  זאת אומרת  עכשיו 

הנגיף   החוצה.  לצאת  יכולים  וכולם  מת  חי  הנגיף 

ובועט ואנחנו חזרנו להיות עיר צהובה. היינו   ותוסס 

הידבקויות,   הרבה  יש  ימים.  מספר  לפני  ירוקים 

פ  לא  וזה  החינוך,  במערכת  לכן  בעיקר  אז  שוט, 

לכולם  תמש  וכשר  שמח  חג  שיהיה  להישמר,  יכו 

 ומוטי תודה רבה על הכל.  

שרוצה?   ד"ר מוטי דלג'ו:  מישהו  עוד  נרים  יש  ואז  סדבון  בבקשה, 

 וסית.  כ 

שחשבתי   עו"ד יוסי סדבון:  למרות  אקום,  אני  גם  אז  קם  העיר  ראש 

את   לברך  רוצה  אני  כל  קודם  אז  בישיבה.  לברך 

וכ  שמח  לחג  כב כולנו  שנה  עברה  מאז  שר.  למעשה,  ר 

מאוד   שנה  לתפקידו,  נכנס  הממונה  שהוועד 

ואני   את הפרוטוקולים  אינטנסיבית. אנחנו מקבלים 

וג  העשייה  על  גם  מאוד  אני  שמח  השקיפות,  על  ם 

מאוד   אני  הזאת.  הנקודה  על  אתכם  לברך  רוצה 
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מקווה שנשלים מהר ככל שניתן את כל מה שמתוכנן  

תפ  של  והנושא  וחיסכו מהתקנון  המים  כספי  ן  עול 

וגם   לרווחה  גם  התמיכות  והמשך  אחר  או  כזה 

הקהילה   של  מהצורך  נפרד  בלתי  חלק  שזה  לספורט, 

שניתן.   ככל  מוקדם  זה  את  בחג  ולעשות  ישראל  עם 

אז   גדול.  לאור  מחושך  לחירות,  מעבדות  יצא  הפסח 

אבל   המים,  למפעל  זה  את  להשוות  רוצה  לא  אני 

החירות  את  רואה  אני  המים    בהחלט  מפעל  של 

על  ל  לברך אתכם  רוצה  אני  עשות טוב לתושבי העיר. 

 העשייה ולאחל כולנו חג פסח שמח וכשר.  

שנ  ד"ר מוטי דלג'ו:  רגע,  רגע,  רבה,  פעם  תודה  גם,  הזדמנות  זו  יה, 

הצטרפו   הממונה.  הוועד  חברי  את  הצגנו  שעברה 

ואהוד,    3אלינו   ברמן  שירן  קעטבי,  שלומי  חדשים: 

ד  לכם  אתן  תצ אני  דקה,  חצי  עצמכם.  קה,  את  יגו 

 בבקשה, נתחיל עם שלומי אחרון.  

משטרה   שלומי קעטבי:  איש  אני  קעטבי,  שלומי  שמי  טוב,  שומעים? 

התחלת  בגדול  בימ" לשעבר.  שלי  השירות  את  ,  מ י 

בין   יו"ש.  וסיימתי כמפקד מחוז  מהיחידה המיוחדת 

בנושאים   והשתלמויות  הכשרות  עשיתי  אני  לבין 

תארים,  מ   שונים,  שמתבקש  מה  התפקידים  כל  עצם 

 שלי, ואני כאן לטובת הציבור.  

במקצועה.   ד"ר מוטי דלג'ו:  חשבון  רואת  שירן,  בבקשה,  יופי, 

 בבקשה.  

אני   : רו"ח שירן ברמן  חשבון.  רואת  אני  ברמן,  שירן  שמי  מאוד,  נעים 

כ  מזה  חשבת  בפתח    5-כרגע  הייטק  בחברת  שנים 

ילי  אני  'סרווטרוניקס'.  חברת  וזו  תקווה,  העיר  דת 

מזמני  גאו  ולתרום  להתנדב  ובאמת  לבוא  בשבילי  וה 
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 למען אגודת המים.  

 אהוד, בבקשה.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

רו  רו"ח אהוד הלזינגר:  רב,  חברה  שלום  מנהל  אני  הלזינגר,  אהוד  "ח 

 ' כספים  CFO Plusבשם  ניהול  שירותי  שנותנת   '

מזה  -לסטארט  זמן,  הרבה  לא  העיר,  תושב  -8אפים, 

עם    שנים.   7 עבדתי  גופים  בעבר  עם  מים,  תאגידי 

מהכיוונים   המטריה  את  מכיר  אני  אז  עירוניים, 

 האלה ושמח לעזור.  

לא   ד"ר מוטי דלג'ו:  כוסית,  נרים  את  חברים,  להוריד  לשכוח 

 המסכות. לחיים.  

את    נאשר  בטח  זה,  ואנחנו  ששתינו  אחרי  עכשיו, 

פה   הייתה  תקשיבו,  חברים  אז  במהירות.  התקציב 

ב  התייע לפי  היו"ר  אסיפת  קשת  חברי  בין  צות 

מהגופים   וחלק  ומאחר  תומכת  המורשים  שהאגודה 

התבחינים   את  שעוברות  אגודות  אותן  בעיקר  בהם, 

התמיכות  וועדת  פועלת    של  היא  של העירייה, שאגב, 

שאתם   חשוב  זה  הפנים.  משרד  של  תבחינים  פי  על 

או   כזה  חבר  של  החלטה  איזו  פי  על  לא  זה  תדעו, 

אני  שכא   אחר.  מה  את  כבר  מקבל  ואנחנו  מציעים  ן 

סכום   אותו  את  לתקציב  נוסיף  הזה  של  בשלב 

אנחנו   כמובן  קודמת,  בשנה  שהיה  כפי  תמיכות 

אב   800,000מוסיפים   לפחות  ₪,  זה  בפועל  ל 

אז    1,000,000 מס.  גם  זה  על  משלמים  אנחנו  כי   ,₪

 -אולי 

מאיז  עו"ד קרן גרשון חגואל:  הסבר,  לקבל  המקום  זה  אולי  מקור  אז  ה 

 ה בעצם מגיע.  תקציבי ז 
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הכיסוי   ד"ר מוטי דלג'ו:  כמו  יהיה  זה  שעברה,  שנה  כמו  בדיוק  כן, 

לב,   תשימי  אם  הרי,  פה.  שמופיעה  כפי  היתרה  של 

גרעוני.    גם  ככה המאזן, התקציב שמוגש הוא תקציב 

בישיבה   כבר  זה  את  שאמרתי  חושב  אני  אבל 

אנחנו   תראו,  פה.  גם  זה  את  אגיד  אני  הקודמת, 

גופים כד  י שישרתו את אלו שהקימו אותם,  מקימים 

כפר   תושבי  בעצם  זה  המים  אגודת  את  שהקים  ומי 

לאיזה   נגיע  ואם  שלהם.  הנציגים  באמצעות  סבא 

שננ  מתגלגלת  מצב  והיא  המים  אגודת  קיימת  יח 

הש  את  מקבלים  והעובדים  טוב,  זה,  כ והכל  והכל  ר, 

קורה   ואפילו  שלה  לחברים  לסייע  יכולה  לא  והיא 

א הפ  יש אפילו  וך, שבגלל שזה  ולא תאגיד,  גודת מים 

המצב   בהינתן  לכן,  בעיה.  קצת  זה  אז  יתר,  תשלומי 

באה   שהיא  ההצעה  את  מקבל  אני  אנחנו,  הזה, 

נסתפק  מחברי   שאנחנו  חושב  ואני  המורשים  אסיפת 

היד   את  הרמת  אם  מציע,  אני  וכהן,  הזה,  בסכום 

 לעשות התעמלות זה בסדר, אבל, כן.  

טוב   אורן כהן:  זה  כל  זה  קודם  ההומור,  חוש  על  שומר  שאתה 

להגיד,   רוצה  אני  באמת,  אבל  ישיבה,  ככה  לנהל  כיף 

קשה.   מאוד  מאוד  כלכלי  במצב  האלה  האגודות 

אוד קשה. דיברתי גם מקודם עם ראש העיר,  מאוד מ 

אנחנו   שבו  ויתור  של  סוג  איזשהו  היה  אם  באמת 

סבא  כפר  לתושבי  נעביר  לא  אנחנו    נקרא   , אומרים 

שלך  במילים  הרי    , לזה  אנחנו  יותר,  גבוהים  סכומים 

אותם   את  נעביר  ב   2,500,000לא  שהיו  או    2019-₪ 

לא   לבקש  רוצה  הייתי  אני  אז  קודם,  יותר  אף 

אלא    800,000 לא    ₪1,000,000  שאני  גם  מה   .₪
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איזושהי   יש  שגם שם  לגלי השרון,  את החיבור  עושה 

בא  זה  כי  פה,  לזה  ניכנס  לא  לא  התחשבנות, אבל  מת 

אב  להגדיל  המקום,  מבקש  הייתי  העניין,  לצורך  ל 

ל  זה  בקשה    1,000,000-את  זו  המיסים.  פלוס   ₪

  אחת. שתיים, צריך לראות מה המנגנון של החלוקה. 

זאת אומרת, אם זה אותו מנגנון חלוקה שהיה קיים  

זה   ואם  אותו,  לאשר  רק  צריך  בעיה,  אין  אז  בעבר, 

ה  מה  להגיד  אז  אחר,  חלוקה  לדבר  מנגנון  או  וא, 

רזולוציה  עלי  זו  אם  יודע  לא  אני  השלישי,  והדבר  ו. 

אבל   כזאת,  לישיבה  לתת  שמתאימה  היא  הבקשה 

זה   אם  יודע  לא  אני  מידי,  הסכום  כל  המקום  את 

אפשרי,   זה  אם  שואל,  אני  באמת,  זה,  את  לבקש 

 תתייחס לזה.  

 אפשר, אפשר גם להתייחס?   יעל סער: 

 בבקשה.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

ש  ער: יעל ס  חושבת  השנה  אני  לכל  התקציב  את  לתת  ראוי  לא 

על   פה  מדברים  אתם  המאזנים.  את  שראינו  לפני 

להגיד    3,000,000 אפילו  ידע  לא  אחד  ואף  הפסד   ₪

במינוס.    לנו  אנחנו  כמה  בפלוס,  אנחנו  כמה  יתרות, 

השנה   למחצית  לתקצב  כדאי  שאולי  חושבת  אני 

ואז הראשונ  מאזנים  יהיו  חודש  שעוד  אמרתם    ה, 

לדעת  יהיה  לנו    אפשר  יש  אם  אולי  טוב.  יותר  קצת 

לא   לתקצב  אבל,  יותר.  לתת  אפשר  יהיה  גדול,  פלוס 

 יותר מלחצי שנה ראשונה.  

ה   טוב,  ד"ר מוטי דלג'ו:  את  ונאשר  והיה  תראו,  כך.  נתחיל  -אז 

הברוטו    800,000 יהיה  זה  שאמרתי  כפי   ,₪

בהתניה    1,000,000 הרי  אותו  נאשר  אנחנו   .₪
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נק  הגו בל  שאנחנו  רשימת  אחרי  את  המומלצים  פים 

את   יקבל  לחלוטין  אחר  בכובע  הזה  שהגוף 

התמיכות.   וועדת  של  לאישורים  כפוף  ההסכמות, 

ה  השנה  של  מניסיון  מתייחס  עכשיו,  ואני  אחרונה, 

שזה   עד  זמן  לוקח  במידי.  קורה  לא  זה  שלך,  להערה 

הזה,   הטופס  את  שלו,  החשבונות  ניהול  את  מגיש 

ההוא,   הטופס  בקריט את  עומד  זה  והוא  ריונים. 

וכמה   כמה  לקח  זה  שעברה,  שנה  של  מהניסיון 

 חודשים.  

תקציב   עו"ד יוסי סדבון:  את  במועצה  אישרנו  השנה  שלנו,  במקרה 

 יכות וזה נבדק והגופים גם עמדו בדרישות.  התמ 

 אה כן?   ד"ר מוטי דלג'ו: 

כאל  עו"ד יוסי סדבון:  גם  יש  תאמין.  לא  אתה  כן,  הגישו.  ה  כלומר, 

 דברים.  

 כן, אז אוקי, אז.   וטי דלג'ו: ד"ר מ 

 מוטי, אני אדאג להגיש לך את כל הניירות.   דני הרוש: 

 .  100% ד"ר מוטי דלג'ו: 

 לא הגישה את כל המסמכים, לא תקבל.  עמותה ש  דני הרוש: 

 בסדר.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 מאוד פשוט.   דני הרוש: 

גם   ד"ר מוטי דלג'ו:  רוצים  גם  ואנחנו  מאחר  למן  אז  פה  להגיע 

אנחנו  הח  שאם  חושב  אני  כולם,  דעת  על  שהיא  לטה 

ב  נסתפק  כהן  גם    800,000-מר  הנכבדה  והגברת   ₪

נ  הזה  שבמצב  חושב  אני  הסכמתה,  את  וכל  תיתן 

לכם,   אומר  שוב  ואני  שאם  להתקדם.  מצב  והיה 

לכם   שלחתי  אני  האגודה,  של  במבנה  שינוי  יחול 

שזה   פעולות  מגוון  שם  לכם  והצעתי  לאורך  מסמך 



   10.3.2021 41 אסיפת מורשים    - מפעל המים
 ר את כל הדיונים המתישים.  זמן, שיית 

 זה על סדר היום, אנחנו נגיע לזה.   דוברת: 

ל  ד"ר מוטי דלג'ו:  המתישים.  הדיונים  כל  את  ייתר  שזה  כן,  כן, 

 אנחנו.  

 ותשלום, מועד התשלום.   דובר: 

לאשר   ד"ר מוטי דלג'ו:  היא  ההצעה  אנחנו,  אחת.  שניה  שניה,  תיכף, 

התקציב   את את  כאן  החברי   ולקבל  של  ם  ההצעה 

של   בסכום  ולעמותות  לגופים  התמיכות  את  לתקצב 

800,000   . נטו נוספת,    ש"ח  ישיבה  נצטרך  שלא  כדי 

תהיה   שתועבר החלוקה  לרשימה  והיא    בהתאם 

וועדת   חברי  את  נאשר  כאשר  אישור  באותו  תאושר 

אנחנו   הביקורת.  כל    הבנתם?  את  לכם  נשלח 

אתם   וכמה,  למי  אותה,  תראו  אתם  הרשימה, 

ואז   לנו,  שזה  תאשרו  כך  אז  זה.  את  נוציא  אנחנו 

הכבוד,   כל  עם  אנחנו  ימים.  כמה  כן  גם  ייקח 

מ  בסה"כ  ה   45,000,000לפחות  גלגלת  האגודה   .₪-

לא    800,000 זה  חצי,  עוד  או  חצי  לחלק  אם   ,₪

העניין   משמעותי.  לא  זה  אבל  מבין  אני  משמעותי. 

חשוב.   יותר  כאן  הוא  מעלה  העקרוני  אני  חברים, 

לאישור, א  התקציב  מי    ת  שהערתי.  להערות  כפוף 

אין.   נגד  נגד?  מי  להוריד.  ידו, אפשר  בעד שירים את 

 מנעים? אין. אושר פה אחד.  

 

אחד החלטה  פה  הוחלט  תקציב    :  את  תמיכות    2021לאשר  סעיף  את  ולתקצב 

 יועברו לחברים לאישור נוסף. מכים  נת ה ₪. רשימת הגופים    800,000-ב 
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הא אנ  ד"ר מוטי דלג'ו:  את  לכם  אגיד  שאתם  י  חשבתי  לרגע  מת, 

רק   לא  שנים,  מאוד  הרבה  של  מסורת  לי    24תשברו 

 השנים שבמועצה, אלא הרבה יותר.  

 סורת? שהכל עבר מכה אחת?  שמה המ  אורן כהן: 

 פה אחד, מה זה.   עו"ד יוסי סדבון: 

משלב   ד"ר מוטי דלג'ו:  ואני  לאנשים  מקשיב  תמיד  אני  רגיל,  לא  אני 

 אם אפשר.  

 פתע לטובה, תדע לך.  אתה תמיד תו  ובר: ד 

אגיד   ד"ר מוטי דלג'ו:  אני  אבל  להגיד,  מותר  אם  יודע  לא  אני,  לא, 

א  באמת  שניה,  תקשיבו  בסה"כ  חברי  לכם  תם, 

העיר   מועצת  חברי  טבעי  ובאופן  המורשים  אסיפת 

כמה   רואה  אני  לכם.  שאכפת  אנשים  מדהימים,  הם 

ל  אני  ענייני.  שואל,  מתקשר,  מכם  אחד  מרגיש  כל  א 

אנ  אין  בכלל,  אופוזיציה,  אין  אבל  מכיר,  יודע,  י 

פנו   אחרים  חברים  גם  דבר.  שום  אין  קואליציה, 

 בהקשר של העמותות.  

 אצלנו אין אופוזיציה.    לא, גם  דובר: 

   איך?  ד"ר מוטי דלג'ו: 

 לא נפתח דיון. הומור זה הומור.   דובר: 

 .  2021הוחלט לאשר תקציב לשנת    החלטה: 

 

ברשו  ג'ו: ד"ר מוטי דל  אנחנו  חברים,  זה,  את  שאישרנו  אחרי  תכם, 

 נעבור לתקציב.  

מוזמנת   אורן כהן:  האופוזיציה  שגם  מוטי,  אומר  תמיד  אני 

 יה. יש מספיק עשייה.  תמיד לקואליצ 

 קטונתי.   ד"ר מוטי דלג'ו: 
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 נכון, קרן?   אורן כהן: 

 אה בבקשה, תקציב ההשקעות עכשיו.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

איש ט  מעוז ליפשיץ:  עכשיו  אז  התקציב  וב,  את  הקודם  בסעיף  רנו 

המים.   במשק  ההשקעות  תקציב  וכאן  הסעיף  השוטף 

רשות  הנחיות  פי  על  מים,  מדי  החלפת  זה    הראשון 

אחת   המים  מדי  את  להחליף  צורך  יש  המים, 

של   בעלות  מים  מדי  החלפנו  שעברה  בשנה  לתקופה. 

גם    3,000,000כמעט   יהיה  זה  הקרובה  בשנה   .₪

לזה  י   2,800,000,  קרוב  של  ₪.  תקציב  עוד  לנו  ש 

ברחבי העיר    950,000 ישנים  קווי מים  להחלפת  ש"ח 

כמובן   העירייה  בתיאום  יבוצעו  האלו  שהפרויקטים 

שרון.  וע  פלגי  רחוב  ם  של  ב'  שלב  זה  נוסף  סעיף 

עד   חי  מתל  לעיר'  'מהיר  במסגרת  ויצמן 

מהסכום    6,500,000טשרניחובסקי.   חלק  שזה   ₪

ס  השנה.  זה  שיבוצע  נוסף  לסיום    900,000עיף   ₪

שלנו.   ובקרה  פיקוד  המערך  שדרוג  של  פרויקט 

של   והחלפה  סייבר  הגנת  של  פרויקט  עושים  אנחנו 

הבקר התקשורת   רחוב  של  כולל  פה  מוצע  וסה"כ  ים. 

של   המים  במשק  השקעות  של  תקציב  ויצמן 

למשרדים,  ₪.    11,600,000 נוסף  סעיף  עוד  כאן  יש 

המרכזי  את  מחליפים  שלנו אנחנו  טלפונים  ועוד    יה, 

אז   הלקוחות,  שירות  את  לייעל  בכדי  דברים  כמה 

לכמעט   מגיעים  אנחנו  שאנחנו    12,000,000סה"כ   ₪

באמת   שנוכל  אני  מקווים  הפועל.  אל  אותם  להוציא 

שאני   לשאלות  אענה  ואני  השאלות,  לפני  אקדים 

הפיתוח   היטלי  זה  ההשקעות  לתקציב  המקור  צופה. 

 חדשה שיש בעיר.  שאנחנו גובים מבנייה  
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זה   יעל סער:  שהאומדן  רשום  רק  ואנחנו    3,500,000כן,   ₪

על   פה    12,000,000מדברים  יש  אז   .₪8,500,000    ₪

 פער.  

יותר   שיץ: מעוז ליפ  גבוהות  הכנסות  היו  קודמות  בשנים  אבל  נכון, 

לא   זה  אז  הבנייה,  את  מקדימות  ההשקעות  ובד"כ 

 תמיד תואם וחופף.  

שא ויש   יעל סער:  רוא עוד  אני  שהב לה,  בהחלפת    2020יצוע  ה 

על   עמד  הפרויקט.    400,000צנרת  של  א'  בחלק   ₪

 יכול להיות?  

שניכנ  מעוז ליפשיץ:  כבר, אנחנו חשבנו  ב זה  כבר  ב'  ,  2020-ס לשלב 

 אבל זה לא קרה.  

 רוב רובן?    2019-אבל ההוצאות בעצם היו ב  יעל סער: 

ב  מעוז ליפשיץ:  בוצע  א'  שלב  כן.  חי   2019-ו   2018-כן,  רחוב תל    עד 

 ועד רחוב תל חי.    Gזה היה שלב א', מקניון  

 לתל חי עוד לא הגענו?   יעל סער: 

.   מעוז ליפשיץ:   עם הצנרת.  אנחנו הגענו

לא, לא חפרו שם בכלל עדיין. העמק עד תל חי עדיין   יעל סער: 

 סגור.  

 , כבר שכחת.  2018-ב  מעוז ליפשיץ: 

 אה.   יעל סער: 

 וד שאלות?  כן, יש ע  מעוז ליפשיץ: 

"להשכרה"   כהנא: פנחס   כתוב  הבריכה?  במקום  בונים  אתם  מה 

 משהו. 

 בהרצל? בבריכת הרצל?   מעוז ליפשיץ: 

 כן.  בריכת הרצל,   פנחס כהנא: 

השאיבה   מעוז ליפשיץ:  ומכון  המים  בריכות  שתי  את  אנחנו 
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והן   שלהם  את  עשו  כבר  הרצל  בבריכת  הישנים 

בתקני   עומדות  לא  הן  להריסה,  רעידות  מיועדות 

נוז  הוא  אדמה,  והרעיון  דחופות,  לעיתים  לות 

וגם   למקסם את המגרש ששם ולנצל אותו גם לבנייה 

את   בעצם  תממן  שהבנייה  חדש  מים  הבנייה  למתקן 

 של בריכת המים.  

 בניית מה?   פנחס כהנא: 

 בניית מבנה למגורים.   מעוז ליפשיץ: 

 למגורים?   פנחס כהנא: 

אם   מעוז ליפשיץ:  מתחת,  מסחר  שישמש  או  אפשר  את  יהיה 

מהנדסת   אצל  כרגע  בבדיקה  זה  ברחוב,  המבנים 

   העיר, מה ניתן לבנות שם. 

פוגע  עילאי הרסגור הנדין:  גם  הדרומית  זכות  הבריכה  ועל  בפרויקט  לנו  ת 

 הדרך.  

 נכון.   מעוז ליפשיץ: 

 כמובן שאנחנו רוצים לפנות אותה.   עילאי הרסגור הנדין: 

השקעות המ  יעל סער:  וכל  כל תשתי במידה  ת המים,  ים, בעצם 

 תעבור לפלגי השרון, מה מכל הדבר הזה לא יקרה?  

?   ד"ר מוטי דלג'ו:   מה הכוונה? מה השאלה 'לא יקרה'

עדיין   יעל סער:  ויצמן  ברחוב  צנרת  החלפת  העניין,  לצורך 

המים   ותשתיות  במידה  המים  מפעל  באחריות  תהיה 

 עוברות?  

א  ד"ר מוטי דלג'ו:  אגיד לך,  לפר תראי, אני  טים, אבל  ת שואלת בעצם 

הזה   המצב  אם  כמובן,  כללי.  באופן  אתייחס  אני 

ומול   המים  פלגי  מול  לשבת  נצטרך  אנחנו  יקרה, 

לג  ולדון  עובר  העירייה  מה  וסעיף,  סעיף  כל  בי 

עובר   מה  האגודה,  של  ביצוע  להיות  ויתרת  וממשיך 
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כשנהיה,   רק  שם,  לא  עוד  אנחנו  אבל  עובר.  התקציב 

חברים, אם  אבל קצת מוקדמת.    השאלה היא במקום 

תקציב   את  לאשר  מבקשים  אנחנו  שאלות,  עוד  אין 

להוריד.   אפשר  ידו,  את  שירים  בעד  מי  ההשקעות. 

נמנ   –נגד   ברשותכם    –עים  אין,  ואנחנו  אושר,  אין. 

 נתקדם. 
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את  ד"ר מוטי דלג'ו:  נבקש  כאן  אנחנו  דור   תראו,  מר  את  ון  המבקר, 

 רוזנבלום להגיש את דו"ח מבקר הפנים, בבקשה.  

 מיד המצגת תהיה מוכנה.   דורון רוזנבלום: 

 קה ראשונה תציג את עצמך בבקשה.  דורון, ד  ד"ר מוטי דלג'ו: 

מעולם   דורון רוזנבלום:  מגיע  גם  אני  רוזנבלום,  דורון  שמי  אז  אוקי, 

שנקר  משרד  של  בעלים  אני  החשבון,  א  ראיית 

בתחום  רוז -יהודה -'עזרא  מאוד  ותיק  משרד  נבלום', 

הנה. אוקי. המשרד בתחום  הביקורת הפנימית.   רגע, 

מעל   עצמי  אני  הפנימית,  בתחום  שנ   25הביקורת  ה 

בחיל   ביקורת  כקצין  עוד  הפנימית,  הביקורת 

הזנפרץ   מרו"ח  ששמעתם  כפי  אנחנו  גם  האוויר. 

את   משדרג  בהחלט  זה  לאומית,  בין  ברשת  חברים 

משרדים  ה  של  על  פעילות  נמנים  אנחנו  בארץ.    3פה 

הפנימית  הביקורת  בתחום  הגדולים  ,  המשרדים 

שירותי   ציבוריות.  לחברות  שירותים  שנותנים 

זה  הביק  את  מכירים  שאתם  מניח  אני  הפנימית,  ורת 
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אנחנו   הקלאסי.  זה  אז  עצמה,  בעיר  מהביקורת  קצת 

סיכוני   סיכונים,  ניהול  של  בעולם  גם  ,  ITמתעסקים 

דע, רגולציה והיבטי סייבר שאי  נושא של מערכות מי 

ה  ממפעל  וגם  מהם,  להתעלם  ראיתם  מ אפשר  ים 

מטופ  הזה  מת שהנושא  רצינית.  בצורה    ודולוגיית ל 

קצר:   במשפט  הפנימית  הביקורת  של  העבודה 

תקנים   ידי  על  מונחית  היא  הפנימית  הביקורת 

איכות   ידי  על  שאומצו  לאומיים  בין  מקצועיים 

הפני  פועל הביקורת  ואנחנו  פיהם.  מית,  על  אני,  ים 

איגוד   נשיא  וסגן  כמייסד  נוסף  כובע  לי  יושב 

באיגוד   ודירקטור  בישראל  הפנימיים  המבקרים 

לאומי   בארה"ב.  הבין  עליי  שיושב  הרקע  ככה  זה  אז 

בעצם   כללה  לי  שהוגדרה  העבודה  תכנית  בקצרה, 

אציג   שאני  נושאים  אותו  ם  כ ל שני  וגם  אחד  רק 

הר  הדו"ח  והת בקצרה.  רכש  היה  עם  אשון  קשרויות 

מניח   ואני  בוועד,  נדון  שירותים,  ונותני  ספקים 

דרך   יהיה  המסלול  ביקורת,  וועדת  הקמת  שלאחר 

הבי  נוסף  וועדת  דו"ח  עוד  יש  נדון  קורת.  לא  שעדיין 

לבחון    ג יוצ ולא   הייתה  הביקורת  מטרת  זה.  בשלב 

נושא   שהוא  וההתקשרויות  הרכש  הליכי  נאותות  את 

קלאסי  ע כמובן  אנחנו  ליבתי.  הביקורת  ,  את  רכנו 

ספטמבר  שהיו.  -במהלך  המגבלות  כל  עם  נובמבר 

וההמלצות   הממצאים  את  בגדול  ככה  כאן  ריכזתי 

הרכש    שהם  תהליך  מיקום  של  לנושא  בעצם  נגעו 

על   הבקרה  חיזוק  ידנית,  בצורה  ברובו  נעשה  שכיום 

הרו"ח   של  ובקרבה  מלאי  ספירות  יותר  מלאים, 
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שוחח המבקר.   גם  שמסי אני  המבקר  עם  בשנת  תי  ים 

הוא  20 היה,  גם  שהוא  לי  ונדמה  הזה,  בנושא   '

של   נושא  שיחתנו.  בעקבות  המלאי  בספירת  השתתף 

נהל  פעולה  עדכון  גם  וזו  אותם  לעגן  ובעצם  ים 

וזו   הועד  ידי  על  מוניתי  שאני  לפני  עוד  שהתחילה 

ניהול הרשאות במערכות   פעולה מאוד מאוד חשובה. 

הנ  גם  אז  הפרדת  הממוחשבות,  של  ידים  תפק ושא 

והביקורת   הבקרה  בעולם  יסוד  כלי  כמובן  שהוא 

ונושא נוסף שבחרתי להציג, זה נושא של טיוב בסיס  

ספ  היום  נתוני  יש  בפרטים.  שינויים  על  בקרה  קים, 

שולחים   שבעצם  כך  ידי  על  הונאות  מאוד  הרבה 

נכונים   לא  פרטים  עם  פיקטיביים  פקסים  או  מיילים 

ומא  לספקים  ע והתחזות  להקפיד  חשוב  הבקרה  וד  ל 

פרטי חשבון   זה  אם  ספק,  פרטי  שינוי  בתהליכים של 

וכדומה.   ידי  בנק  על  גם  ברצינות  נדון  הדו"ח 

בוועד,    ההנהלה  שקיבלתי  וגם  לכם  להגיד  יכול  ואני 

ההמלצות   יישום  של  מסודר  מקום  ממלא  מ מסמך 

לא   אני  אבל  מלאה  המנכ"ל.  הממצאים,  תמצית  עם 

נר  שזה  איך  שתראו  אנחנ רק  בעצם  זה  מדרגים  אה,  ו 

בעצם   זה  וככה  ירוק.  צהוב,  באדום,  הממצאים  את 

גם   רלוונטי,  שהיה  איפה  מקום,  בכל  ויש  הוצג 

וכמו  ההתייח  האלה,  לנושאים  ההנהלה  של  סות 

יושמו, אולי לא כולם,  שאמרתי קודם   הממצאים פה 

אבל אנחנו עושים, בחלוף שנה אנחנו עושים בדיקה,  

לבחון   כדי  כ ביקורת,  יושמו  שהנחה  שההמלצות  פי 

 הוועד בנושא הזה. זהו.  

אנחנו   ד"ר מוטי דלג'ו:  כללי  באופן  תראו  יש.  אם  שאלות  רבה.  תודה 
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נ  אושר  הכנו  הנוהל  עובד  והל,  וכל  הממונה  בוועד 

ואנחנו   לאשר  יכול  שהוא  הסכום  רמת  מה  לו  נקבע 

גם קבענו איזה נוהג שכמעט כל הסכומים הם בסופו  

ג  מגיעים  יום  לאישור  של  הווע ם  וגם  של  הממונה  ד 

של   בפרוטוקולים  נרשמות  לגביהם  ההחלטות  כמובן 

הפנים   למבקר  מודה  אני  שאלות,  אין  אם  הוועד. 

 לנו. תודה רבה.  ש 

תודה   דורון רוזנבלום:  אסנת.  מעוז,  להנהלה.  להודות  הזדמנות  זו 

 רבה על שיתוף פעולה וכמובן ליתר צוות העובדים.  

 

 עמותות. דיון על תמיכות ל  . 8

 

לסעיף   י דלג'ו: ד"ר מוט  נעבור  אנחנו  תמיכות  8ברשותכם  על  דיון   ,

דרך,   קיצור  איזה  כבר  עשינו  בעצם  אנחנו  לעמותות. 

מסמך   אליכם  יצא  הבא.  הדבר  את  אציין  אני  רק 

מדבר   של  שהוא  במבנה  שינוי  שיחול  מצב  שבהינתן 

איזה   המורשים  לאסיפת  נציע  אנחנו  אז  האגודה, 

תמיכות   של  תוש מודל  האגודה  סבא.  לחברי  כפר  בי 

הזה,   המסמך  את  ראיתם  אליכם  אתם  נשלח  הוא 

אלא   היום,  להחלטה  לא  שהוא  למרות  הזה,  בשלב 

כ  רק  למישהו  זה  יש  שאם  אצלכם,  יסתובב  שזה  די 

לא   זה  אז  נדון,  אנחנו  כאשר  מוכן.  שיהיה  רעיונות, 

ככה   משהו  לו  ייראה  הוא  חדש,  משהו  לו  ייראה 

וה  זה  את  מכיר  הר שהוא  תהיה  יותר  התייחסות  בה 

אנחנו  לקיים  נקודתית.  צריך  שכאן  חושב  לא  אני   ,

להוסיף   רוצה  מישהו  אם  אלא  נוסף,  דיון  איזה  עוד 
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   הו. אם לא, ברשותכם. מש 

 אני לא רוצה להוסיף.   עו"ד יוסי סדבון: 

 בבקשה.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

ז  עו"ד יוסי סדבון:  יש הערכת  ואם  לדעת, אם אפשר,  רוצה  רק  מן,  אני 

התה  יחול  המים  מתי  תפעול  העברת  של  הזה  ליך 

 לתאגיד, כך שנוכל את אותם פירות שיוכלו לסייע?  

   -תראה, ראש  ד"ר מוטי דלג'ו: 

 השאלה אם יש הערכת? אה, אני לא רואה.   עו"ד יוסי סדבון: 

 לא, אבל חכה. תשאל בבקשה.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

השאלה,   עו"ד יוסי סדבון:  פעם.  עוד  אשאל  זמן אני  הערכת  יש    האם 

מתי עובר תפעול המים לתאגיד? אם יש הערכת זמן,  

צפויה   תהיה  לא  או  זה  על  החלטה  אין  שבכלל  או 

אני   הכללי?  החלטה?  הזמנים  לוח  מה  לדעת  רוצה 

אז   כן  ואם  תשובה,  זו  'כן'  וגם  תשובה.  זו  'לא'  גם 

 מתי?  

הזה   רפי סער:  בתהליך  נמצאים  אנחנו  תהליך,  כל  קודם  ישנו 

אח   3בערך  כבר   סוגיות  חודשים  פה  יש  שנבחרתי.  רי 

של   גם  המים,  תשתיות  של  גם  מאוד,  מורכבות 

מאוד  מורכב  נושא  גם  הנכסיות,  זה    התשתיות  מאוד 

ולדאוג להם  ויש  גם העובדים שצריך לשמור עליהם   ,

אי   ולכן  לעבור,  שצריך  דברים  של  שורה  עוד  פה 

ישיבות   מספר  יהיו  ברור.  זמנים  בלוח  לנקוב  אפשר 

 אחר מכן נוכל לעדכן.  בתקופה הקרובה ול 

 אין לך הערכה?   עו"ד יוסי סדבון: 

פה   רפי סער:  נעשה  שלא  מה  סיימתי.  לא  יוסי,  כבר  רגע, 

אי    15לצערי   עבר  התאגידים  חוק  בשנות  שנים,  שם 

יותר   2007,  2006 או  בהוד  פחות  תאגיד  הקמתי  אני   .
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  , וחצי שנה  בערך  תוך  חדש  תאגיד  היה  שזה  השרון 

לה   פחות  לקח  יותר,  בהוד  או  התאגיד  את  קים 

שמפעל   אגודה  פה  ויש  מוקם  תאגיד  יש  פה  השרון. 

סבא  בכפר  היא    המים  רגילה,  אגודה  לא  שונה.  זו 

עם   היבטים  מאוד  הרבה  לה  יש  מאוד,  מושרשת  היא 

נכסים  לה  יש  מבינה  נדל"ניים,    מורכבויות,  יעל 

לבחון   שצריך  פה  שנמצאים  נכסים  פה  יש  בזה, 

לעומ  ע אותם  מה  נשאר,  מה  כל  ק,  לא  זה  ולכן  ובר, 

פלגי   תאגיד  את  שהקימו  בזמן  אבל  פשוט.  כך 

באותה   בהנהגה  פה  שהיה  מי  היה  יכול  השרון, 

באותה  נ  שהיו  התמריצים  חבילת  עם  זמן  קודת 

והיו   מאוד  תקופה,  גדולות  תמריצים  חבילות 

בתקופה אשתקד, לאחד את משק המים למשק אחיד  

של  סוג  ולעשות  לפעול  ש   ולא  שבסופו  דבר  שעטנז,  ל 

הרבה   משלמים  הם  זה.  על  שילמו  סבא  כפר  תושבי 

אז   אחרת.  עיר  כל  מאשר  מים  עלות  מים,  יותר 

 אתכם בהתפתחויות.    אנחנו נעדכן 

 בבקשה.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

הרעיון   דני הרוש:  על  לך  להודות  רוצה  אני  מוטי,  כל  קודם 

לנושא של הפריצה וההכנה של   בנוגע  שהעלית בזמנו 

לנושא  מאוד  שמה    תקציב  בהנחה  תמיכות,  של 

הזה   התהליך  את  לבנות  העיר,  ראש  כרגע  שדיבר 

ר ואכן לא  נכון, לכן בהחלט אני מסכים עם ראש העי 

שצריך   וכמו  נכון  זה  את  לעשות  אלא  להיחפז,  צריך 

ולנקוב בלוח זמנים, אני לא חושב שזה בדיוק הזמן.  

 צריך לשבת ולחשוב.  

זמן. ביק  עו"ד יוסי סדבון:  הערכת  שנה,  ת   שתי  שנה,  חצי  לי  גיד 
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 שנתיים, שלוש.  

 לא, מתי שזה יהיה, יהיה. מתי שזה יהיה.   דני הרוש: 

פה   ן: עו"ד יוסי סדבו  מפסידים  בשנה.   10,000,000אנחנו  זה    ₪  מה 

  ?  'מתי שזה יהיה, יהיה'

עדיין   דני הרוש:  אבל  מפסידים,  אנחנו  אם  יודע  לא  אני  בסדר, 

 לעשות.  

 , התושבים.  לא אנחנו  סדבון:   עו"ד יוסי 

 לעשות משהו שלא נכון.   דני הרוש: 

 אני ביקשתי לעשות משהו שהוא לא נכון?   עו"ד יוסי סדבון: 

של   ני הרוש: ד  לדברים  מתחבר  אני  לכן  ענה,  העיר  ראש  אז 

 ראש העיר.  

 רק שניה אחת, בבקשה.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

העי  דני הרוש:  ראש  עם  יחד  הזמן  את  לקחת  כל  בהחלט  ועם  ר 

לטובת  הקבוצה   שצריך  כמו  נכון  זה  את  ולעשות 

 העיר כפר סבא.  
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ן  . 9 בתקנו נקודתי  סעיף  משרה    ח וביטו שיפוי    –האגודה    שינוי  נושאי 

 )חברי ועד ממונה, ועדת ביקורת ונושאי משרה(. 

 

לסעיף   ד"ר מוטי דלג'ו:  נעבור  ברשותכם  אנחנו  חברים.    . 9אוקי, 

נקוד העברנ  שינוי  לכם  הזה  ו  השינוי  לתקנון.  תי 

גם בעבר, כולל בשנה   נעשה  נדרש ביטוח דירקטורים 

אהו  שלנו,  החבר  אבל  וועד  שעברה,  חבר  שהוא  ד, 

יודע   אני  חברים,  'תראו  אמר  הוא  כשהצטרף  חדש 

שמאפשר   מיוחד  סעיף  אין  בתקנון  שאם  ממקומות 

בעת   הביטוח  חברות  אז  דירקטורים,  ביטוח  לעשות 

י  בעיו צרה  לעשות  מכיר  כולות  לא  אגב  דרך  אני   . ת'

ואני גם חושב  את זה, אבל אני מטעמים של זהירות,  

למשרד  שז  פנינו  נכון  השיתופיות  ה  האגודות  רשם 

סעיף   תוספת  נכון  יותר  או  לשינוי,  הצעה  והכנו 

מבחינתנו,   אנחנו  מידי.  באופן  רצינו  זה  לתקנון. 
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הזה.  לתיקון  מראש  אישור  קיבלנו  לב,  אבל,    שימו 

הזה   שההחלטה  התיקון  כלומר  אישור,  לקבל  יכול 

ובתנאי   סופית  כהחלטה  תיחשב  היום  שלנו 

מחבר  שליש  שני  פה  המורשים.  שנמצאים  אסיפת  י 

אחר,  מאחר   הליך  אותנו  מחייב  זה  כך,  לא  וזה 

מעבירים   מאשרים,  שאנחנו  הוא  האחר  וההליך 

אישר   שהוא  למרות  לנו.  יאשר  והוא  הרשם,  למשרד 

פעם   ההליך.  לנו  זה  מאשר  שעברה,  שהוא  ואחרי 

זה   ככה  שוב.  זה  את  לאשר  צריכים  אתם  לנו, 

נעשה  אנחנו  התהליך.  זה  ככה  זה    הפרוצדורה,  את 

הסעיף   לגבי  הערב  איזושהי  למישהו  יש  אם  כך. 

הזה, אז בבקשה. אם לא, אני מעלה הצבעה לתיקון.  

אין.   נגד?  מי  להוריד.  אפשר  ידו,  את  שירים  בעד  מי 

 נו גם את הסעיף הזה.  אין. יפה. אז אישר נמנעים?  

.   יעל סער:   אם אפשר רגע, אם כבר דיברנו על התקנון

   בבקשה.  ד"ר מוטי דלג'ו: 

דיברת   יעל סער:  הייתי,  לא  כשאני  הקודמת  שבאסיפה  ראיתי 

לא   אני  על,  מועצת  מורשים,  מועצת  של  כינון  על 

אם   יודעת  לא  אני  ורציתי,  לזה,  קראת  איך  זוכרת 

המקו  שרצי זה  מבינה  אני  זה  ם,  את  להכניס  תם 

או   אלטרנטיבי,  מנגנון  איזשהו  להציע  לתקנון, 

ש  עכשיו  הכתב  על  לפחות  אותו  לכולם  להעלות  יהיה 

של   הזה  הנושא  את  אוהבת  לא  אני  של  בראש.    מינוי 

לקרות    5,  3 שהולך  מה  יום  של  בסופו  כי  אנשים, 

שמנהל   ארגון  איזשהו  פה  להישאר  הולך  זה  פה, 

פו   המון  המון  לו  ויש  כסף  נכסים  להרוויח  טנציאל 

העמותה,   חברי  לטובת  העיר,  תושבי  לטובת 
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יוכל   שהוא  רוצים  ואנחנו  את  האגודה,  לעשות 

המקסימום ואנחנו צריכים פה אנשים שבאמת יידעו  

שצריך   שמה  חושבת  אני  לכן,  זה.  את  למקסם 

מועמדות   שיגישו  קורא'  'קול  לפרסם  זה  כל  לעשות 

מתו  שרוצים  העירונ מי  הבוחרים  פנקס  ובעצם  ך  י, 

יודעת   לא  נקבל,  יוכל,  אחד  אחד    200כל  וכל  קו"ח, 

להגיד   שה 10,  5יוכל  מי  יודעת  לא  בעדם  ,  מצביע  וא 

דמוקרטי  שגם  גוף  איזשהו  נקבל  אנחנו  וככה  גם   ,

טובים   הכי  להיות  יוכלו  והם  שלהם,  לבחירה  תרמנו 

את   לנו  שיביא  מנגנון  שזה  חושבת  אני  שיש. 

לנ המועמדי  שיוכלו  טובים  הכי  הכי  ם  זה  את  הל 

המון   שמגלגל  עסק  על  פה  מדברים  אנחנו  כי  טוב. 

 כסף. המון כסף ונכסים.  

אחד   דלג'ו:   ד"ר מוטי  כך,  לך  אומר  איזו  אני  רעיון,  איזה  לך  יש  אם 

אישית,   אותה  לקבל  אשמח  אני  אלטרנטיבית,  הצעה 

נותנת מענה   אני אבדוק ואם היא תהיה הצעה שהיא 

יות  לך  טוב  אומר  מראש  אני  זה    –ר,  מאמץ,  אני 

מה   הבחירה,  של  האפשרות  לגבי  שניים,  אחד. 

אח"כ   זה  הרחב,  לציבור  פנייה  אותך  שנקרא,  מחייב 

בוחר   מי  השאלה,  מתוך.  בחירה  של  הפרוצדורה  את 

 מתוך אלה.  

 כולם, כל אחד יכול לבחור שלושה.   יעל סער: 

 אסיפת המורשים?    מי זה כולם? כל מי זה כולם?   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 נכון.   סער: יעל  

הוספת   ד"ר מוטי דלג'ו:  של  הזה  בעניין  למשל  שלנו  הניסיון  אז 

הממונה  לוועד  הוכיח  חברים  הזה  לשלב  לפחות   ,

ראויים  הכי  מועמדים  הצגתם  עשיתם  שאתם   ,
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פעולות, הבהרתם במקביל אנחנו יכולים גם לפרסם,  

ואתם   המורשים  אסיפת  לחברי  יפנה  שרוצה  מי  כל 

א ת  המועמדויות.  את  חושב  גישו  אני  תראי,  נחנו, 

כתפישה,   אני  גם  חושב  אני  אבל  לכם  גם  חשוב  שזה 

מב  שזה  למצב  להביא  את  אסור  כנבחרים.  אתכם  טל 

שלכם   המעמד  על  לשמור  צריך  לכן,  מבינה? 

של   המצב  את  לבטל  זאת  עם  יחד  אבל  כנבחרים, 

שתהיה   זה  עצם  לכן,  אז  מובנה.  עניינים  ניגוד 

והי  פי  מועצה  של  בהרכב  תהיה  פי    3א  או    4לפחות, 

יותר גדול מחברי מועצת העיר, אז שם כבר לא יהיה  

קואליציה,  ולא  אופוזיציה  מקווים.    לא  כולנו 

גדול   יותר  הרבה  ממבחר  גם  תהיה  שם  והבחירה 

האנשים   ייבחרו  ומה  אז  שיהיה  שמי  מניח  ואני 

אני   הצעה,  לך  יש  אם  אבל,  והטובים.  הראויים 

 אוקי חברים.  אשמח לקבל.  

 יש לי הערה קטנה לגבי.   גרשון חגואל:   עו"ד קרן 

 יה.  כן, בבקשה. רק את השם לפרוטוקול שיה  ד"ר מוטי דלג'ו: 

סעיף   עו"ד קרן גרשון חגואל:  של  התיקון  לגבי  קטנה  הערה  לי  יש  קרן. 

למועצת   הגדרה  כאן  יש  כאן.  שקבענו  השיפוי 

 האגודה שלמיטב ידיעתי אין לנו הגדרה כזאת.  

   איך?  ד"ר מוטי דלג'ו: 

באישור   עו"ד קרן גרשון חגואל:  יהיה  שזה  הסעיפים  באחד  כאן  רשום 

שואל  רק  אני  האגודה.  גוף  מועצת  אותו  זה  מה  ת 

 הזה? אני לא יודעת שאנחנו יש לנו הגדרה כזאת.  

כבר   ד"ר מוטי דלג'ו:  לנו  שיש  הנחה  מתוך  יצאנו  כאילו  אנחנו  תראי, 

ההערה   לאור  אבל  החדש,  את  את  נמחק  אנחנו  שלך, 

 עיף הזה.  הס 
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 תתאימו אותו פשוט למה שיש.   עו"ד קרן גרשון חגואל: 

מתקבלת  ד"ר מוטי דלג'ו:  אני    . ההערה  אז  חברים,  אה,  הערות?  עוד 

בעד   מי  של קרן,  לתיקון  כפוף  זה להצבעה  את  מעלה 

אין.   נגד  נגד?  מי  להוריד.  אפשר  ידו,  את  שירים 

אנח  אחד.  פה  אושר  אין.  זו  נמנעים  סיימנו,  בעצם  נו 

לכם  מב  העיר,  לראש  שוב  להודות  הזדמנות  חינתי 

הועד   חברי  לחבריי,  המורשים,  אסיפת  חברי 

שע  שכאן,  הממונה  לצוות  נאמנה,  עבודתם  את  ושים 

זה   הערב.  של  הארגון  על  ולאסנת  אסנת  לני,  מעוז, 

פשוט  באמת  זה  רגילים  יודעים  בתנאים  אתם  אבל   ,

כאן   בתנאי  צריך  היה  להשתדל    קורונה  באמת 

לע  ובריאות  וכמובן  שמח  חג  שיהיה  ושוב  ובדים 

ליו"ר   רבה  ותודה  לכם  רבה  תודה  לכולם.  טובה 

 האסיפה.  

 ומוטי, תודה רבה לך. האסיפה סגורה, תודה.  סער: רפי  

 

לאשר   החלטה:  האגודה    הוחלט  בתקנון  נקודתי  סעיף    ח וביטו שיפוי    –שינוי 

 . נושאי משרה 

 

 

 

 


